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Mesaj # 68




CARE ESTE VISUL SI VIZIUNEA TA?




EU AM UN VIS ȘI VISUL MEU E  ROMÂNIA.
CARE ESTE VISUL TĂU CETĂȚENE AL ROMÂNIEI?




Visez la vremea când se vor întoarce toți românii în țara-mamă.
Visez la vremea când ei vor fi mândri că sunt români.
Visez la vremea când oamenii din diferite țări vor emigra în România.
Visez la vremea când toati cetățenii României vor avea un loc de muncă și când toți cetățenii țării vor fi școliti despre avort.
Visez la vremea când nu v-a mai fi trafic de persoane și corupție.
Visez la vremea  când România va vorbi, și popoarele lumii vor asculta.
O nouă generație de români se va ridică din cenușa arsă a statului distrus de mafia comunistoidă, ca pasărea Fénix își vor lua zborul, ei vor veni cu idei noi și un nou concept de țară. Democrația v-a deveni reală pentru toți cetățenii României fără deosebire de rasă, concepții politice sau/și religioase. Țara noastră precum  pasărea tunetului va zbura spre culmile adevăratei libertăți și  suveranități.  Limba, granițele și interesele naționale vor fi protejate. 
România și poporul său este bijuteria  de diamant a Europei, izvorul nesecat al popoarelor Europei. Ea și nu-și va pierde strălucirea ci chiar și-o v-a întări.
Ca să se întâmple aceste lucruri, popor al României, trebuie să visați ca mine și cu mine. Trebuie să iubești, să crezi și să speri alături cu mine și aceste vise vor deveni realitate.
Popor al României trebuie să te pregătești. Vreau să fii pregătit să faci diferența între anii 2014, 2019 și 2024. Apoi la următoarele alegeri care sunt vitale pentru poporul nostru să alegi conștient de viitorul tău și al copiilor tăi.
Speranță pentru România! Veniți alături de MIȘCAREA NOUĂ ORDINE ROMÂNEASCĂ și președintele sau,  Doru Ilioi,
Credință, dragoste, speranța! Moralitate, ordine si responsabilitate! Visul meu în fapt, a început în 2005 odată cu întâlnirea  cu maestrul  C. V. Tudor, Dumnezeu să-l odihnească! A urmat visul meu, prezentat țării mele România, în 2011  în emisiunea domnului Dan Diaconescu la OTV. Au urmat alegerile parlamentare din  2012, europarlamentarele din 2014, prezidențialele din 2019. Visul nu a devenit realitate!   După 10 ani visul a rămas doar vis. Dar iar a înviat sub imperiul dragostei de țară și popor în același visător cu gând de schimbare. Încă o încercare după alți 4-5 ani? Vom trăi și vom vedea!
Visul din  2019 a rămas  un vis.  Timpul trece, acum realizez că au trecut 15 ani și șansele visului se micșorează. Când văd romanii sunt trimisi la export iar țara este ocupată/umplută cu  alte nații și nimănui nu-i pasă, când aceștia  aduc în țară noastră  alte credințe și obiceiuri străine neamului românesc, normal că și eu și tot poporul țării mele să se îngrijoreze. Țara nu mai are infrastructură, industrie grea, pădurile se taie în neștire, ogoarele  sunt lăsate pârlog, copii țării nu mai învață istoria poporului din care s-au născut, soldații țării se transformă în mercenari prin alte țări, protejând interesele celui ce plătește mai bine, în granițele țării nu mai cresc recoltele de hrană pentru acest popor ci se înmulțesc straturile de legume ale strainulilor(Insula Mare a Brăilei a devenit proprietatea unui investitor arab). Cei mandatați de popor să administreze țaro o împart  la străini și nouă nu ne pasă. Mai suntem popor român? Mai suntem stat român?
Am încercat să-mi spun părerea, am încercat să ajut dar constatând că interesele aleșilor poporului primează, a trebuit să mă retrag. Probabil că nu am găsit cele mai bune metode, probabil că într-un târziu poporul v-a înțelege ce trebuie să aleagă. Viața ne-a dat și ne v-a da exemple. De ce oare nu luăm exemplele bune? Măcar cele din filmele bune precum „Back to the future” Întoarcere în viitor? Nu! Poporul român preferă o trăire  în trecut. Ce propun? Să ieșim din acest concept de, cine am fost noi românii pe vremea pelasgilor, getilor și dacilor, să ne intereseze mai mult cine suntem acum ca români împliniți, ca popor și ca stat,  să ne intereseze și cum  vrem să evoluăm ca popor și ca stat. Am strigat și în trecut mesaje la urechea  țării mele dar se vede că am strigat la urechea cea surdă ori s-au lovit de zidul virtual creat de mafie și media ei, de falsitate și minciună. Pe undeva sunt mulțumit că cel puțîn am avertizat poporul de ce îl așteaptă prin întoarcerea în trecut. Din păcate chiar și cei care  doreau schimbarea au început să se întoarcă cu zecile înapoi la ideile comunistoide ale mafiei la putere. În cunoșțință de cauza privind evoluțiile din alte democrații am strigat că România nu trebuie întoarsă la  realitatea de turmă și cioban. Poporul nu m-a auzit. Oare a încercat să dea altă definiție, metaforei mele? Nu știu ce conexiuni s-au făcut în capul lor dar religiosul O TURMĂ ȘI UN PASTOR S-A CONECTAT CU IDEOLOGIA COMUNISTĂ și duce accelerat la CIOBANIZAREA ROMÂNIEI. Întoarcerea înapoi la vremurile apuse de tip comunistoid este tot mai dorită, și aia este o schimbare la urma urmei dar tot fără Dumnezeu. Vine vremea și a și venit să refacem societatea românească sub perceptele unui trai social echilibrat, dar în Dumnezeu și cu Dumnezeu, spre preîntâmpinarea genocidului politico-religios din vremurile apuse. Poate încă nu este momentul dar în curând prin acțiunile inumane ale sistemelor capitalist și socialist v-a veni momentul să trebuiască să implementăm ALTROCRATIA, noul tip de societate care v-a fi promovat de MIȘCAREA NOUĂ ORDINE ROMÂNEASCĂ. Dar timpul trece, totul se vinde, pământurile au alți stăpâni, ogorul românului a devenit  drum și drumurile precum și artere principale  devin straturi de răsaduri presărate cu șuruburi, planetare,  sticlă și morți.  Cultura națională devine opțiunie multiculturală, națiunea română emigrează pe capete, veneticii îi tot cânta romanului că este idiot ridiculizandu-l  privind comportamentul sau față de pământul lăsat de Dumnezeu. Dar ce să facă săracul român dacă mafia i-a luat totul, făcându-l sclav la străini pe cel tânăr, iar pe bătrânul bolnav legându-l de patul suferinței sale. Poporul acesta a dat culturii și economiei universale oameni și produse de valoare.  Muzica națională se pierde și manelele sună-n toată România de-a lungul și de-a latul ei.  Industria de altă dată, economia de altă dată, flota de altă dată, au dispărut locul lor luându-l produsele neocolonialiștilor vest-europeni. Încet , încet România se întoarce la mica economie meșteșugărească de fabricat linguri , spoire de tingiri și fabricat burlane.  Contractele nu se mai  respectă și din ce în ce mai mult mafia trece la rezolvarea clasică prin sânge și cuțit. Școlile au devenit niște fabrici de diplome pentru copii notabilitatilor, fără nici o acoperire în calificare, oricum copii de bani gata care nu au nevoie de diplome că banii curg. Săracii și cei sinceri care uneori chiar se califică  sunt marginalizați sau trimiși la export. Ce ziceți de așa evoluție? România v-a mai putea fi stat și popor? Ce să mai vorbim de justiție? Prostănacul și violatorul de bani gata fiind rezultatul de concepție a noii mafii politice desigur că este  este protejat, pușcăria adevărată rămânând apanajul bietului sărac, hoț de lucruri mărunte în speranța creșterii și îngrijirii copiilor. Majoritatea copiilor de bani gata devin profesori în domeniul drogurilor și perversiunilor iar cei sinceri iau drumul pribegiei de frică tribunalelor corupte. Întreb de curiozitate, dece mafia FSN(PSD PNL UDMR) a cadorisit justiția cu pensii și salarii speciale? Știe cineva dece când se întunecă intră frica în cetățenii din orașe și nu mai ies pe stradă? Va spun eu de la 8000 de km de orașele românești. Pentru  că nu cumva de după un colț să nu apară un derbedeu și să îi jefuiască sau să îi omoare. Sămânța acestor derbedei e peste tot, au juns chiar să aibă șefi cu domiciliu stabil în cârciumi, niște burtoși care râgâe și țin o scobitoare între dinți toată ziua primindu-și tainul de la micii infractori. Imaginea asta mă doare rău de tot și strig iar.  Atenție la MANELIZAREA ROMÂNIEI!  Nu mai ascultați cu urechea cea surdă!
Hipermarketurile din România sunt pline  cu mâncare străină modificată genetic ba chiar și falsificată cu diverse produse chimice, legumele și fructele aduse de la străini nu mai au demult gustul și aroma celor naturale, ele sunt chimizate și irigate cu apa otrăvitoare a urii și vrajbei între  oameni. Pâinea cu amelioratori și diverse insecticide își spune și ea cuvântul, grâul modificat genetic ne schimbă  subtil stomacul distrugând  sistemul normal lăsat de Creator. Avioanele aruncă de sus diverse  otrăvuri că să ne schimbe dispoziția, iar copii  sunt vaccinați cu vaccinuri toxice ca o ultima soluție spre dispariția neamului. Sărăcia fugareste unele mame de acasă  că să se prostitueze pentru hrana copiilor flămânzi, În acest fel bagajul genetic al nației este modificat fiind infestat cu ADN-ul curvarului și preacurvarului. Copii orfani mișună în întuneric peste tot, uneori mai dispare câte unul, dar nimeni nu observă decât atunci când traficanțîi de organe răpesc pe vreunul din familii mai înstărite.  Pensionarii  de tot felul, bătrâni și săraci au devenit o plagă pentru societate chiar în toată Europa dar în România nivelul de înjosire în care sunt ținuți aceștia sfidează cel mai elementar bun simt. La un moment dat o doamna în vârstă lider a unei instituții financiare europene, doamna Catrine Lalumiere a pus chiar în discuție dezaglomerarea fondurilor de pensii prin dispariția naturală a bătrânilor. Mor bătrânii neajutorați prin parcuri, unii dați afară din casele lor și trimiși la cerșit, alții prin spitalele devenite morgi, unde cei ce așteaptă mor pe culoare așteptând un ajutor medical  de de la niște așa-ziși slujitori a lui Hipocrate, slugi demonice ale banului, insensibili la durere și suferință.
Și colac peste pupăză la așa activitate medicală s-a umplut țară de biserici. Popor român ai observat câți bani care trebuiau să meargă în domeniul social ajung în buzunarele mafiei religioase de orice denominatiune? Voi trebuie să muriți spre a  crește această fauna fără Dumnezeu? Promotori ai fricilor de tot felul ei exploatează frica săracului de moarte și de eventuale represiuni satanice în lumea de dincolo. Acești promotori ai fricilor exploatează în aceași măsură pe Dumnezeu, pe Dracul  și pe săracul naiv. Acesta din urmă este făcut  să traíască în teorare și  frică de Dracu sau de Dumnezeu nedandu-și seama că prin asta este vânat bănuțul de la gura copiilor lui. Oameni săraci și rătăciți  vânați de medicii și prelații sistemului. Oare nouă celorlalți ne pasă de semenul nostru în necaz? Oare noi sărim în ajutorul unui astfel de năpăstuit? Ne-am întrebat vreo dată câți oropsiți trăiesc în subteranele Bucureștiului? De câte ori nu am întâlnit un astfel de nenorocit căzut pe stradă și am întors capul? Plecăm curând în viața de dincolo, oare cu ce alegem să mergem cu mântuire sau cu vreo medalie? Întreb pe unii dintre cei din fruntea denominatiunilor religioase, nu contează ce religie sau cult sunt ei, cum se face că unii dintre ei s-au dovedit a fi a  fi homosexuali  pervertití ,curvari, hoți, preacurvari plini de pofte nebănuite chiar și în casele enoriașilor lor  față de nevestele acestora.
Familii distruse, mame fugărite, tați care deschid ușa la copii și îi trimit în nesiguranță la cerșit. Copii violați prin  incest demonic. Bărbați care își torturează soția prin partide oribile de sex masochist și care se satisfac prin chinuirea partenerului sau partenerei. Și când te gândeșți că  toată această tactică demoniacă este primită prin internet!  Am strigat la un moment dat că PORNOGRAFIA A DISTRUS ROMÂNIA, credeți că a auzit cineva? Nu m-a auzit nimeni, toate urechile erau acoperite, toți m-au ignorat. Uitându-mă cu jale la tot  ce se petrece, strig astăzi încă o dată,
 Românie trezește-te!
Am intrat în acest joc fără voia noastră și suntem pe topoganul distrugerii totale ca popor și ca stat, suntem martori la la un fel de LEGUMIZARE A ROMÂNIEI, este ultima fază de unde se mai poate întoarce  țara pe drumul ei cel drept lăsat de Dumnezeu. Apoi v-a intra pe drumul dispariției, fiind înglobată statelor vecine care deabia așteaptă, și din când în când câte un bătrân, poate chiar eu, își v-a mai aduce aminte cu tristețe că undeva în aceste locuri a existat odată o GRĂDINA A MAICII DOMNULUI pe care niște locuitori nevolnici au lăsat-o în paragină. Poate noi, românii, născuți și crescuți în această grădina a maicii domnului  la un moment dat am fost dați afară pentru că ne-am închinat unui dumnezeu izvodit de mintea noastră.
Dragi mei cititori pe câte mai înțeleg, mă întreb! Oare aici în România să se repete căderea în păcat primordială, nu la nivel de om ci de popor? V-a lasa Creatorul să se repete căderea  în păcat a omului la scara întregii țări? Oare prin acest gând, venit în noi  ne vom perverti, și  ne v-a rămâne în minte idea că „a fost odată o țară”? Totul este posibil în timp. Văd cum Dumnezeu nu mai poate pătrunde  cu dragoste în mintea noastră care mereu ne minte. Tare mă tem că a te feri de diavolul este unul și același lucru cu a te feri de tine. Pentru că el, diavolul este în capul tău și pentru că Mântuitorul nu a luat chipul sau în tine, poziția liberă a fost ocupată  de tine cel îndrăcit. Tu omule care te-ai pus pe tron  automăririi tale, pentru ca tu însăți să fii diavolul tău, tu însuți te trimiți la pierzare.
Iadul, cel puțin așa se spune, nu este pentru Om. Dar ce este acest Om? Ce este acest om după chipul și asemănarea lui Dumnezeu fără chipul și asemănarea lui Dumnezeu? Este el un candidat redutabil pentru iad? Cu certitudine că în momentul când ți-ai părăsit chipul și asemănarea lui Dumnezeu și l-ai lăsat pe cel din opoziție să-i ia locul, tu ai ales infernul veșnic, omule demonule!  Întrebarea rămâne deschisă!
Omul este în Demon sau Demonul este în Om? Știm una că Omul a fost creat după chipul Creatorului dar prin nerecunoașterea Creatorului Omul alege  Demonul și încet primește chipul celui ales. Fiecare își urmează alegerea. Odată ce omul devine  demon  în mod clar a ales candidatura la pierzare.




În Om Dumezeu a pus totul. Adică el s-a turnat în om. Oare de ce? Voi răspunde la această mai târziu pentru că deja audiența își pune întrebări despre destin. Aceste taine pot schimba concepția despre viață a  multora dintre semenii noștri.  Le mai scriu uneori prin mesaje dar încă nu sunt prinse de linia normalității, a  celor mai luminate capete.
  Aș întreba pe patriarhul Daniel si nu numai dar pe toți  înălțatii pe nedrept din toate  instituțiile religioase. 
Oare de ce este omul aici? Care este taina lui? Ce este în ascuns despre creația numită OM?




In încheiere vă doresc.
Un an 2020, 100% fără greșeli! Adevăr sau dorință?
Strigăt al celui de departe.




Doru Ilioi -NOR
NOUA ORDINE ROMÂNEASCĂ
12.2.2020
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	Profetie-Vedenie! Septembrie , 23 2010 – Phoenix





ÎNCEPUTUL SFĂRȘITULUI!





          Vulturul v-a ataca Persia, acesta v-a fi un semn că începutul sfârșitului este aproape. Nu numai că omul v-a lupta împotriva omului, dar chiar și forțele naturii se vor dezlănțui și mii de ființe vor fi ucise de furtuni, inundații, cutremure și tornade. Acest pământ v-a rămâne fără garanție? Acum acel sfârșit pare a fi aici, omenirea tremură din toate încheieturile.




           Încercați să utilizați internetul la cerința minimă, numai pentru informațiile din școală sau din listă. Televizoarele moderne din casa dumneavoastră vă rugăm să le deconectați de la priză, pentru că sunteți prizonier în propria casă și cineva vă ascultă și vă urmărește prin intermediul camerelor video preinstalate in aceste instrumente media. Conectati-va doar când urmăriți ceva și deconectați din nou. Profitați de acest colaps economic și scăpați de orice debit și de tot ceea ce nu aveți nevoie.





           Vulturul va fi rănit, vulturul va fi rănit. Tot mai multe grupuri de creștini se vor aduna prin case, deoarece bisericile mari vor fi un loc de adunare/colectare a informațiilor. Fratele tău se va întoarce împotriva ta.





             Încercați să utilizați medicamente de casă și remedii naturiste! Renunțați cât mai mult la medicamentele eliberate pe bază de rețetă și  la medicamentele din farmacii. Ele te vor duce în spitale care vor deveni locuri ale morții.





America(vulturul) va fi rănită, dar v-a supraviețui. Nu fii o victimă! Capul șarpelui va fi lovit tare și fiara v-a  tremura și va tremura până la coadă.





             Mult plâns, mult murmur, dar aceste zile au fost prezise și în curând vor fi aici. Aveți credință și priviți! Nu putem scăpa de planul predestinat, dar să avem credință. Cel care a făcut planul are un scop pentru toată lumea și pentru toate.





             Ursul rus v-a urla, dar v-a trebui să participe la asta. Gomer se va întreba, dar va rămâne departe. Regii estului vor ignora totul. Focul va lumina cerul în est. Teroarea va fi de neimaginat. O lumină va apărea din nord, va împărți cerul în jumătate și va opri toate aceste carnage.





Aveți o singură viață de trăit. Faceți cum este cel mai bine! Nu putem opri ceea ce vine. Fiți pregătiți





A lui Dumnezeu să fie gloria și slava in veci!  Amin!










2. Lucrare , vedenie! Iunie 1986  –   New York




 STEAGURI PE CER! –




             Am ieșit afară din casa. Locuiesc in Middle Village , New York. Afară era innorat. Deodată am văzut niște semne pe fața pământului ce păreau ca fi niște umbre. Atunci mi-am dat seama că umbrele sunt produse  de ceva ce era pe cer.




            Când m-am uitat în sus,  am văzut pe cer un tablou foarte mare. Acel tablou, era împărțit iî patratele. În fiecare pătrățel era steagul unei țări dar era legat în acel tapet mișcător.  Ma uitam curios și încercam sa disting vreun steag, dar în repetate rânduri veneau nori și-mi întunecau vederea. Lumea care era pe pamant nu se panica deloc, si nu-i interesa se se intampla.




             Asa cum ma uitam atent, deodată am văzut steagul Americii. Era in colțul din dreapta al acestei țesături iar in cealaltă parte oposita era cel a Australiei. Prima data am crezut ca este al Angliei, dat cand m-am uitat mai atent, am văzut ca steagul Angliei era mai mic într-un colt al celuilalt steag. Era al Australiei. Undeva pe la mijloc am văzut și steagul Elveției.




             Acel panel ( sau tesatura ) mergea foarte încet pe cerul Europei, dar direcția lui era sa inconjoare pamantul.




Am început să strig la oameni tare spunâdu-le : priviți se unesc popoarele sub un singur drapel. Se apropie sfârșitul, dar nimeni nu ma băga în seama in timp ce incetul acest tablou se plimba deasupra popoarelor.




            Priviți in curand multe popoare din lume se vor unii. Vor face o coaliția crezand ca vor fi in siguranță si se vor apara reciproc, dar ceea ce încă nu știu este ca dușmanul ii va cobori repede si deodată, dinauntru lor.




A lui Dumnezeu să fie slava și gloria în veci ! Amin!









LUCRARE -April 4.20 ORA 10’30  –  Phoenix




LUMEA DEVINE VIOLENTA!




Dintr-o data totul a devenit foarte întunecat de parcă era totul acoperit ca un fel de smoală neagră. Aceasta lucrare a fost un nou început și o experiență nouă de care lumea încă nu a experimentat pana acum.




Fantana cea mare adâncului s-a deschis și fum mare, dens si de culoare  negru a început sa iasă din ea. 




Lumea va încerca prin tot felul de mijloace să curate aerul infectat dar nu va putea. Pentru ca nu era normal de de origine omenească ci venit parcă din alt realm. 




Oamenii vor devenii rai si mai violenti ca niciodata. Ei îl vor
condamna și înjura pe Dumnezeu dar incet se vor obisnuii ca nu este o alta
alternativa. Bucuria și fericirea vor fi un lucru sau afectiune a trecutului . 




Bisericile cele mari vor face tot felul de ritualuri crezand ca
Dumnezeu va fi influențat, dar vor fi posedați de spirite de fatalism și nu le
va mai pasa de nimic. 




Din acea fântână a adâncului prin acel fum vor iesii tot felul de spirite necurate și vor poseda și îi vor chinuii pe bieții oameni: 




1. Violența în familie va crește cu 100%




2. Divorțurile vor devenii o normalitate și vor ajunge la 75%




3. Numărul avorturilor va crește colosal înmulți și va fi comparat cu o lovitură la un deget. 




4. O mulțime de copii vor fugii de la casele lor spunand ca nu au libertatea de a face ce vor, vor devenii violenti si for fi atrasi de închisori.




5. Multi din aceștia din lipsa de bani vor fi posedați de spiritul homosexualitatii care nu este un mod de viata sau o afecțiunie ci este un duh necurat care chinuie ființa umană.




6. O mulțime de tineri și adulți decazuti moral, sub toata presiunea și tot stresul produs de acest timp decăzut , vor lua asupra lor vinovăția divorturilor, separatii si violentei si se vor sinuciude. Sinucidere in masa. 




La unii limba in gura va devenii roșie și li se va usca fara apa.  




Some Christians in confusion vor începe sa se pregateasca pentru
acele zile grele, si isi vor sapa tunele, buncăre și goluri pentru
supraviețuire si-si vor incarca multă hrană pentru supraviețuire. Dar ei și
familiile lor cand vor intra in ele nu vor mai iesii afara. Tunelul și buncărul
le va fi mormantul. Ei vor devein mancare pentru furnici, serpi si sobolanii
flamanzi. Vor murii de o moarte teribilă. Nimeni nu va scapa. 




Singura salvare  este astăzi ca toți oamenii sa se uite in sus , inspre munti ca de acolo ne vine izbavirea.




Pregateste-te pentru o viata in Veșnicie or pregateste-te pentru o viata in Buncar. Nimeni nu te va putea salva, nici mama, nici tata, nici fratele sau sora. Nimeni ci numai Dumnezeu care ti-a întins mâna prin Mântuitorul nostru.  




Cel mai sigur buncar de supraviețuire este sa fi ascuns in El, apoi împreuna cu El in Dumnezeu. 




Deci Omule, pregătește-te să te întâlnești cu Dumnezeul tău!




A lui să fie toata slava și gloria în veci ! Amin!



                                Posted in Uncategorized
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UN ROMÂN PROVIDENȚIAL!

UN ROMÂN PENTRU ROMÂNIA!

DORU ILIOI

Cine este  Doru Ilioi?

Reporter:  Ce  ne puteți spune  despre anii  copilăriei și  tinereți petrecuți în România?

         Doru Ilioi. Sunt născut pe dată de 6 februarie 1963 în orașul Rădăuți, județul Suceava,  în frumoasă și binecuvântată Bucovina, într-o familie de 9 frați și 3 surori.  Am urmat școală primară la Școală generală nr. 1, apoi clasele 5-8 la Școală generală nr. 2. Clasele 8-10 la Liceul nr.2  Rădăuți. Doream să urmez  carieră  militară și  să merg mai departe la Școală militară medie din Câmpulung Moldovenesc, dar datorită familiei și credinței evanghelice, era imposibil. Pentru prima dată, în frăgezii ani ai tinerețîi,  am fost mâhnit  de această nedreptate și fiind prea tânăr, că să pot rezolva ceva,  m-am decis  la următorul pas.  Că  tânăr  român  care  dorea  să  facă  ceva important  în  viață, aveam nevoie de libertate, libertate care la noi în România nu prea era.  Spiritul creșțîn,  îndreptat  împotriva  minciunilor  și nedreptăților, inoculat de credință creștină, nu-mi da pace.   M-am născut un om liber și gândul de a trăi într-un  lagăr, fie el și socialist impus de organizarea socială din România de atunci, m-a canalizat pe drumul căutării. Incepusen de la 13 ani să scriu scrisori împotriva statului comunist iar pe la 14-15 ani deja corespondăm cu Europa Liberă.  Vedeam cum încet dar sigur și libertatea pe care o mai aveam dispărea. Ce mă mai aștepta în viitor? Moartea? Pușcăria pentru mulți ani?

Ei bine m-am hotărât! La 16 ani, m-am angajat la TCMM unde tatăl meu și unchiul meu erau șefi.Șantierul avea  un punct de lucru la Moldova Nouă. Mi-am cerut transferul din Călimani, de la Vatra Dornei, la Moldova Nouă, sub pretextul că aș vrea să mai văd și eu țară. Pentru că până atunci nu prea ieșisem   în afară  Bucovinei . Asta s-a întâmplat undeva  prin luna Iulie 1979.  Atunci  când dotat cu ceva  informațîi strict necesare, mi-am pregătit traseul și am părăsit România pe dată de 25 August 1979. Aveam  doar 16 ani și câteva luni, când piciorul meu a călcat  pe  pământul Iugoslaviei, poartă spre Vest și spre libertate.

Reporter:  Nu ți-a părut rău după România și după familie ?

        Doru Ilioi: Binențeles că da. Greutățile suferite în continuare dar și sufletul meu român au trezit în mine o aprigă dorința de pământul natal, de țară mea. Toți  românii  din  diaspora simt la  fel  chiar  dacă nu vor  să recunoască  acest  lucru.  Este  o  stare divină lăsată  de  Dumnezeu în  sufletele  sincere  ale  românilor . Bineînțeles, toate amintirile din copilărie erau  despre  Rădăuți  și despre  colegii și prietenii mei. Apoi familia, eu m-am născut într-o familie mare în care  eram foarte uniți. Totuși când ai un scop în viață, sau când Dumnezeu are un plan cu ține, treci peste melancolia  trecutului și priveșți doar spre viitor. Așa am fost eu în momentul acela, scopul îl aveam, scopul meu, planul lui Dumnezeu nu prea îl simțeam, dar cu timpul  mi-a fost din ce în ce mai clar. La un moment dat Dumnezeu a sădit în mine un mesaj pentru lumea această. L-a sesizat cineva? Nu! Doar eu. Cred că cine are un mesaj pentru lume, niciodată nu este  înțeles de la început.  Dece? Simplu! Nu există oameni la fel. Dumnezeu nu face clone.  Dumnezeul nostru creator este singurul creator care nu face lucruri de serie, el ne face pe toți  diferiți. Toți suntem creați în trup spirit și scop, încă de la naștere, drumul nostru este precis determinat, predestinat. Credință mea este că așa am fost  predestinat de Dumnezeu și nu aș fi putut face nimic altceva,  ci doar ce era în planul lui pentru mine.

Cine are un mesaj pentru lume  trebuie  să  aibă  curajul  și  forță mentală  să-l  spună, chiar dacă  la prima vedere, mai târziu sau   poate niciodată, nu va fi înțeles. Însă  trebuie  să  ai  tăria  de  caracter și să-l  spui  semenilor tăi indiferent  de vremuri,  tocmai că  să-i aperi. Acum în aceste momente tulburi,  când însăși neamul românesc este în pericol, aștept o scânteie divină care să ne unească în jurul unui scop comun. Acest scop este ROMÂNIA. Acest scop este POPORUL ROMÂN. Știu dece poporul meu este atât de dezbinat. O știm cu toțîi. Nouă Ordine Mondială, oligarhia mondială distruge popoare, le dezbină că să le stăpânească. Slugile lor, partidele politice și religioase din România fac treaba puterii străine, distrugătoare. Acum mai mult că oricând poporul meu are nevoie de un liant, un tel care împotriva partidelor politice slugi ale străinilor sau ale orgoliosilor lor conducători să UNEASCĂ POPORUL, să dea o Nouă Ordine Românească în vraistea Noii Ordini Mondiale.

Doru Ilioi; Nu am avut nici o informație  realistă  și  prealabilă  despre Iugoslavia  iar  acolo  am  descoperit că orice minut era o surpriză.  În acele  vremuri  Iugoslavii vanau românii că pe niște animale, pentru bani. Erau făcute pe spinarea Românilor niște afaceri extraordinare la masă rotundă  în acest  comerț imoral cu oameni  și destine. Am ajuns în posesia unor informați extraordinare. Se făcea negoț pe grupe de români. Venea un reprezentant din România și studia grupul care pleca ilegal din România, cam în același perioada de timp.  Erau ținuți pe  grupe,  în diferite închisori din Iugoslavia. Eu am fost deținut  în Vršac (Varset în Banatul sârbesc)

Statul comunist a spus negociatorului  că  va  da… până la două vagoane de sare… pentru grup, numai dacă grupul conține anumite persoane dotate cu anumite informați strategice, sau persoane ce au făcut pagubă statului Român

În acel moment intrau și Americanii pe fir și ei aveau o anumită suma fixă pe fiecare grup. Era la atitudinea autorităților Iugoslave dacă vei fi dat înapoi ( vândut pentru sare) sau mergeai inaine ( vândut pentru dolari). Ce am văzut și experimentat nu pot deocamdată descrie, însă  vine vreme și toate vor fi incluse într-o carte  pe  care  o  voi  scrie  și  publică   sub numele :  „Libertatea nu este gratuită”

Îmi aduc aminte că am fost transferat la Padinsca Schelă. Acolo era semnul că Americanii au câștigat și mergem mai departe. Acolo ne-am întâlnit cu vre-o 30-35 de români din toate închisorile din Iugoslavia. Ne-au închis pe toți în două camere mari  și așteptăm transportul spre Vest.

Cei ce nu  ajungeau acolo erau ținuți separat sau puși împreună și dați înapoi la autoritățile române, unde îi aștepta pușcăria sau moartea. Sunt prea multe detalii să le spun. Din punct de vedere istoric am fost cel mai tânăr român fugit ilegal din România. Numele meu a rămas scris pe  zidurile pușcăriilor din Iugslavia. Inspirăm sparanta tuturor. Fiind doar un copil minor și singur, nu m-au dat înapoi. Această era speranța fiecăruia.

	 Reporter: Și de acolo, mai departe, unde?


Doru Ilioi:  Când am inspravit pedeapsa, ne-au împărțiți în 2 grupe mai mici. Pe unii i-au lăsat prin pădurile de lângă granița Austriei iar pe alțîi, incluzându-mă și pe mine ne-au lăsat în pădurea de lângă Maribor lângă frontieră Italiei care și pe aceea trebuia să o trecum ilegal. Am trecut în Italia și doream să ne predăm autorităților și ei, poliția, fugeau de noi. Acolo am simțit pentru prima dată  fiorul  real  și plăcut  al libertățîi . Să vrei să te predai și să n-ai cui. S-a rezolvat și această problema și am fost plasați într-un câmp, fost American în Trieste, Câmpul Padriciano.

Pentru mine viață din acele momente a  fost destul de grea și interesantă și în același timp plină de  aventură. Acolo am lucrat, din greu,  deși încă nu aveam 17 ani. Într-o zi am fost acostat de o trupa de polonezi și m-au bătut rău de tot. A două zi mi-a crăpat apendicită în mine și am căzut pe stradă. Am fost internat la spital și operat de apendicită. Fără părinți, fără frați, minor într-o țară străînă și în spital.. pe moarte. Mă gândeam oare voi mai ieși de aici ?,… dar cum am spus înainte, dacă Dumnezeu are un plan cu ține  nu trebuie să  disperi,  trebuie să-l duci până la capăt. Și aici sunt foarte multe detalii dar toate vor fi descrise în cartea ” Libertatea nu este gratuită..”

	 Reporter:  Ce a urmat?


Doru Ilioi: După toate peripețiile mele,  în final în 1980, doar cu câteva zile după ziua mea de naștere 6 februarie am plecat la Roma, pentru câteva zile, apoi m-am îmbarcat avionul companiei Alitalia pe 6 Martie 1980 și am luat zborul către New York, spre Statuia Libertățîi despre care știam de la 13 ani. Când am coborât pe aeroportul J.F.Kennedy, vreau să va spun sincer că mi s-a zbarlit părul pe mâna, m-a trecut un fior pe spate și parcă aveam o profundă  experiență spirituală,  știam  că  am  reușit!  Toate s-au schimbat, dar cel puțîn așa am simțit eu în acel moment. Jimmy Carter era președintele Americii și am nimerit și într-un an electoral, într-o campanie înfocată între el și Ronald Reagan. Acest om când a câștigat alegerile, parcă mi-a schimbat și mie viață. Mi-a plăcut felul lui de a face politică, am devenit republican și iată că după 37 de ani sunt un republican loial, având legături strânse cu persoane de rang înalt din acest partid.

	 Reporter :  America pe scurt?


Doru Ilioi. Din 1980 până în 1983 am cunoscut toată America; Los Angeles, Houston, San Antonio, Phoenix, Las Vegas, Portland, Chicago, Detroit, Sprinfield și alte orașe mai mici. Pe atunci erau foarte puțini români. După multe aventuri în final m-am mutat la New York unde aveam să mă căsătoresc cu Ana. Aici am văzut că Dumnezeu are un alt mare plan cu mine. Toți românii din acea zona au început să mă iubească. Eram favoritul românilor din Banatul Sârbesc.

În  New York am locuit din 1983 până în 1998. Acolo Dumnezeu mi-a dat 3 copii, Christina-Angel, Tatianna-Princess și Jonathan the Chief.

Am  studiat  mult  teologia  și  am terminat Institutul Theologic ITP, și binențeles multe cursuri în alte materii exacte. Cursurile de masterat le-am făcut la Institutul Catholic, “The Diocese of Brooklyn”. Prin acest institut am fost  desemnat  că Clergy în 83rd precinct, și puteam întră în orice instituție guvernamentală fără nici un fel de reținere. Acolo pentru prima dată am fost introdus la Rudy Giuliani. Avea poziția de attorney general și era în campanie pentru primăria orașului New York. Am făcut parte   cu cinste  din campania lui în alegeri. Câștigând, a ajuns cel mai mare primar pe care l-a cunoscut America vreodată. Primarul care a făcut față situației create de atentatul din 9-11 septembrie. Tot așa  am  fost prieten și vecin cu șeful de la New York Port Authority unul dine cei mai puternici oameni din America.

În 1998 m-am mutat cu familia în Phoenix, Arizona unde   locuim și  în prezent. În 1998,  noiembrie am deschis compania comercială “Navijet Fashion” , și am început să lucrez contracte guvernamentale; uniforme pentru instituțîi federale și statale.  Obțînând statutul  NAFTA, m-am extins în Mexico în statul Chiuhuahua,  profitând de  oportunitățile importului și exportului  produselor care erau fabricate, fără taxe vamale.  Am deschis a două companie comercială  “ Vatali Fashion”  și tot prin NAFTA, am obținut statutul de  comerț liber  pentru  toate  produsele  în cauza .

Ei bine, deci de 15 ani sunt angrenat  commercial în acest proces economic  de  succes.

Acum să mă ocup puțîn  și  de cealaltă parte profesională  care mă caracterizează:

În 1994 am fost desemnat  că pastor  în bisericile române. Fiind Ordained Bishop, odată ajuns în acest oraș,  unde sunt mulți români, am păstorit pentru aproape 12 ani  credincioșîi  în  biserica Emmanuel, o biserica în jur la 150 de membri.

Când am intrat în politică, m-am gândit că nu pot face două lucruri bune în același timp, și am unit biserica pe care o pastoream, cu o binserica sora mai mare, care în acel timp avea aproximativ 500 de membri. În aceșți ani am ținut un congress și o convenție la care au participat mii de români, pe  care  i-am  ajutat cum am  putut eu mai  bine . Nu trebuie  să  mă  laud , ei pot  să o spună mai  bine.

Pe plan politic lucrurile sunt puțîn mai complicate și mai interesante . Am devenit republican pentru că l-am iubit pe Ronald Reagan. Mă uităm la televizor în 1981 când s-a înterupt toate canalele și a anunțat că președintele a fost împușcât. Pentru mine a fost o lovitură extraordinară. Când m-am născut eu în 1963 a fost asasinat președintele Kennedy iar acum sub ochii noștri a fost un atentat la viață președintelui Reagan. Cunoascandu-l pe Rudi Giuliani și fiind clergy în 83rd police precinct, parte din campania lui pentru primăria orasui New York, mi-am propus să întru în politică și să încep să susțîn principiile republicane din țară mea  de  adopție, UȘA.

În orașul Pheonix, am fost în campania pentru primăria orașului a consilerului Phil Gordon, care a câștigat primăria și a devenit pe lângă  primar  și prieten de familie,  iar  după 8 ani de mandat  eu  deja eram prieten  și cu viitorul primar a orașului Greg Stanton. Nu mai vorbesc de congresmanul Trent Franks care iarăși este prieten cu familia noastră și oricând are un cuvânt bun pentru noi.

Am cunoscut pe unii dintre cei mai puternici senatori din UȘA, senatorul Jon Kyl, republican și senatorul John McCain, republican.

Cu Senatorul John McCain m-am întâlnit de mai multe ori și chiar am vorbit cu el de situația din România.

L-am cunoscut pe John Boehner, Ohio congressman, care este liderul și “speaker of the House” un om foarte bine pregătit și sincer.

Unul din punctele mele de cotitură politică, când m-am hotărât să întru în politică românească și visez să ajung președinte al României  a fost când m-am întâlnit personal cu președintele George W. Bush în Phoenix, Arizona.

Acolo am avut  revelația  că  un om  sincer și bine intenționat  poate  reuși.

L-am văzut  personal  că pe cel mai umil și sincer om pe care l-am intlnit vreodată. M-a cuprins, m-a întrebat ce fac părințîi mei și printre altle mi-a propus o vizită la Casă Albă cu întreagă mea familie,  care nu este mică deloc.

Mi-a spus de  experiență  să,  cum la Bucureșți a vorbit de la același balcon de unde  a vorbit ultima dată Ceaușescu, cum chiar  în timp ce vorbea a apărut  un imens curcubeu ( arcodabara ).   A reținut acest lucru că  a fost  un semn pentru el și  mi-a spus  că  și pentru mine, ar trebui să fie la fel și că  România  este  predestinată  să  aibe un mare  viitor. Acest om mi-a schimbat traictoria și gândurile politice înspre ”totul este posibil”.

De mic am visat să fiu președintele României dar am ținut secret, de această dată  gândul  sincer  de  aducere  a  dreptățîi în România, nu-l mai țîn pentru mine ci vreau să-l împart cu toți românii. Sunt mâhnit   când  văd  unde s-a  ajuns în politică românească, unde au dus  incompetențîi  România îmi spun că cineva  trebuie să fac și această încercare.

De ce eu? De ce unul care acum trăiește departe de țară, împreună cu soția și copii lui în frumosul oraș Cave Creek, din Arizona?

	 Reporter : Chiar, de ce acum, de ce  România ?



Doru Ilioi: România a fost dintotdeauna în  inima mea. Întodeauna  am  simțit   românește și  am considerat că eu am fost trimis de Dumnezeu în America, la vârstă de 16 ani, singur și fără familie că să învăț democrația. Eu  știu ce înseamnă străînătate, singurătate , depărtare de țară, de popor, de colegii de joacă. Eu știu ce înseamnă a fi în dificultate, de prea multe ori am fost în situațîi care numai Dumnezeu m-a salvat.


Trecând prin toate necazurile, prin toate insuccesele, prin toate bucuriile și succesele pe care le-am avut în această țară, nicio clipă nu am uitat că există un Dumnezeu acolo sus în cer care veghează, și că în acest cosmos este o lege a universului, o lege a lui Dumnezeu care nu se schimbă și guvernează universul și mai devreme sau mai târziu  ajunge la orice om ”Ce seamănă omul, aceea va culege!”

	 Reporter:  Credeți că în România se vor putea reglementa lucrurile în  bine?


Doru Ilioi: În ecuația de astăzi, așa  cum  este  configurată clasa politică din  România acest lucru este imposibil. La conducerea României sunt niște oameni fără frică de Dumnezeu și fără frică de oameni. Marea majoritatea a acetora provin din linia a ÎI-a a nomenclatorii PCR, ținuți la distanță de nationalistu Nicolae Ceaușescu, care la lovitură de stat au creat o structura numită FSN. Această structura sub aparență unei democrațîi de ochii statelor cu adevărat democratice, s-a despărțit în PSD, PNL, PNȚCD, UDMR. Ei nu au nici măcar o platforma politică, mai degrabă una mafiotă de jefuire a țării și a cetățenilor. Punând mâna pe președinție, guvern și parlament s-au înconjurat cu tot felul de garduri că sărmanul român  să nu aibă acces și au impresia că sunt infailibili. Nu există libertatea cuvântului, toată mas media este în mâna mafiei. Nu există libertatea de a alege și a fi ales. Toate alegerile se desfășoară în baza unor liste electorale întocmite de mafie pe baza meritocratiei față de partidul mafiot, la sponsorizări și alte matrapazlâcuri. Poporul s-a prins de jocul mafiei! 61% din populația cu drept de vot nu s-a prezentat la ultimele alegeri.

Au încercat ei să spargă aceșți 61% dând liber orgoliosilor să-și facă partide de sufragerie, de trei persoane, dar poporul nici nu se uită la cele peste 200 de partide nou înființate. Ce înseamnă faptul că 61% din populația României nu se prezintă la vot? Înseamnă că o mare parte din poporul român a aflat adevărul. Clasa așa-zis politică românească deja și-a săpat groapă. Ei cred că că au o siguranță de neatins,  că  tot poporul este supus, nimeni nu le poate face rău,   un mare  tăvălug al   românilor obiditi,  stă să vină peste ei și ei vor dispărea  că și cum nu au fost.

În România este necesară  o nouă revoluție, o revoluție a urnelor, o revoluție în care poporul să se unească într-o mare micare, într-o mișcare pentru Nouă Ordinea Românească  în România.  A fost o revoluție criminală în România, o revoluție a burgheziei roșîi împotriva comuniștilor de la putere, cel puțîn la noi Lenin a avut dreptate.  Și-au ucis conducătorii că să ia puterea. S-au mascat în democrație că și atunci când s-au numit partid muncitoresc și au numit țară Republica Populară Română. , acum s-au mascat în populari europeni și vehiculează aceași minciună, transformnd internaționalismul proletar sovietic în multiculturalism european. Uniune a fost și atunci, uniune este și acum. Uniune a jafului și a dezbinării atât national umane cât și teritoriale. Vrem refacerea Românie! Vrem refacerea economică! Vrem reconstruirea clasei politice pe principii cu adevărat democratice nu mafiote.  Refacerea economică a țării este scopul nostru primordial și vom promova în toate domeniile viețîi economice, politice și culturale competență nu meritocrația de partid. Conducerea țării nu este o treaba de necalificați! Guvern de necalificați, parlament de necalificați și  președinție parlamentară de formă, păpușă a unor structuri externe. Nu poți avea  creștere  economică  când  unul muncește  și  doi sau mai mulți fură.  Tot ce a construit acest popor în condițîi de exploatare a partidului unic au jefuit caqteva partide unite într-o mafie unitară în 30 de ani. Ce  fac  acum  românii sub conducerea mafiei de partid și de stat? Își fură  căciulă  unul  la  altul  și  de  aceea  merg  descoperiți în vijelia  crizei  economice.  Revoluție  fără  vărsare  de  sânge. Ce ziceți? Se poate?  Unul dacă moare este deja prea mult.

Eu  pot  aduce o nouă revoluție în gândirea cetățeanului român, cu repercusiuni importante la nivel social și moral, cea ce ar putea la în timp la consolidarea statului de drept în România.  Noul sistem politic adus în România după lovitură de stat, a indus o dezbinare socială și națională care trebuie anihilată. Romanul trebuie reinvatat să gândească social, dar nu social obligatoriu că în comunism ci liber așa cum l-a lăsat Dumnezeu. El trebuie din nou să fie de bună credință, așa cum era pe vremea strămoșilor când cuvântul dat era litera de contract, când dacă cineva punea matură în ușa nu făcea invitație hoților pentru că aceștia nici nu existau, ei au venit cu popoarele migratoare. Dacă vom implementa bună  credință  față  de  semeneii noștri  și față  de  societate, toate  nedreptățile vor  dispărea  că  un fum  care  a  i mpiedicat poporul   să-și vadă  implinirea  drepturilor și libertăților  economice  și sociale.

România de acum,  o țară stresată de sistemul implementat de aliații săi economici și politico-militari,  este țară unde toți oamenii  sunt supărați, necăjiți, săraci, chiar dacă din când în când își pun un zâmbet pe buze și fac haz de necaz. Foștii comuniști, dar mai ales cei din burghezia roșie care a dat lovitură de stat, sub masca democrației și dreptății o duc bine, mai bine că înainte,  iar săracul de rând, cea mai mare parte din poporul român, în lipsa de altă protecție s-a orientat către un asazis partid de stânga. În românia nu există partide și mai ales partide de stânga. România este condusă de 29 de ani de o mafie în care cappo di tuti cappi este Partidul Social Democrat. Rostul nostru, al Mișcării Nouă Ordine Românească este să creăm o clasa politică românească, o clasa politică doctrinară, care să preia cu succes refacerea României după jaful Practicat de burghezia roșie sub masca FSN pluripartizat PSD PNL UDMR ALDE USR. Vom stimula crearea de grupuri politice în cadrul MNOR, grupuri de stânga, centru dtreapta, monarhiste, creștine, care să-și definească un crez unic și o modalitate de al antama. Crezul unic este NIMIC PENTRU SINE TOTUL PENTRU ROMÂNIA iar modul de antamare, prin dreapta, stânga, centru va fi și modul de acțiune a fiecărui club în cadrul mișcării. Bineînțeles când noul sistem va deveni funcțional, rolul Mișcării Nouă Ordine Românească se va încheia și cluburile vor lucra mai departe că PARTIDE POLITICE ADEVĂRATE. Această acțiune se vrea un început, un început de bactiune pentru înlocuirea sistemului mafiot cu un nou sistem social.

Priviți cu atenție la toți cei care sunt în anumite dregătorii și poziții cumpărate politic, sunt tocmai  oamenii care au avut conecsiuni în sistemul vechi, au crescut economic dar au fost marginalizați de nationalistul Ceaușescu. Ei au profitat de deschiderea către vest a lui Gorbaciov și a perestroicii sale și cu ajutor KGB au pus mâna pe putere. Amintiți-va că prima acțiune a lui Ion Iliescu și a rezidentului KGB Vasile Militaru a fost acea de destructurare a securității naționalist ceaușiste și în locuirea ei cu cadre de nădejde a rezidenților sovietici. Atunci a apărut și mult clamatul punct 8 a Declarației de la Timișoara, care în treacăt fie spus sunt vuvuzele care și astăzi după 30 de ani îl repetă cu obstinație și interes. Arătați-mi și mie ce țară își distruge propriul serviciu de securitate?  Ce țară își înlocuiește ofițerii de securitate cu rezidenți străini? Nu cumva o țară învinsă?

A fost și un moment penibil, momentul pierderii gorbaciovului. Nicio problema băieții cu ochi albaștri s-au reorientat. Cei mai tineri  dintre  comunistoizii   de  astăzi, pretinși democrați   sunt puii sau   slugile viperelor veninoase de altădată, unii au mai sucombat natural între timp dar amintirea tăticilor eliberatori ai României de români persistă. Este o modă cam de aceași categorie cu punctul 8 de la Timișoara, fostii șoimi ai patriei  UTC-iști și PCR-iști sunt blamați în gură mare deorice necuvântătoare așa-zis meritocratică, Păi mai oameni buni admiterea în aceste organizații se făcea pe criteriul CEL MAI BUN. Oare voi nu aveți habar că dacă ridicai un pic capul peste ceilalți îți sarea secretarul de partid la freza să te bage-n partid? Unde te bagă partidele de azi? Pe cei mai buni la export și lingăii de afișe și alte chestii în parlament. Despre ce vorbim ? Despre democrație? Poți construi  democrația  și  economia unei țări după ce ai exportat forță de muncă înalt calificată? Poți construi democrația cu lipitorii meritocrati de afișe din parlamentul României? Poți construi democrația cu cei 61% scârbiți de sistem care nici nu se mai prezintă la vot? Sau poate cineva că poate făuri democrație numai cu burjuii roșii care mai dețîn frâiele în câteva ramuri ale economiei pe care n-au apucat să le distrugă? Nu ei nu vor mișcă un păi pentru că cu  ei  care  nu au făcut nimic altceva decât s-au pus la punct pe ei și familiile lor pentru zeci chiar sute de ani  cât or  mai fi  în viață. De  restul nu le  pasă. Sunt  doar niște  vite de muncă pe moșia neocomunismului multicultural.

Burghezia roșie că orice burghezie, dece să-l contrazicem pe Marx, și-a creat propriul gropar a creat și necesitatea unei noi revoluții dar și pe principalii făptuitori sărăcimea de la sat și oraș. Clar? Această revoluție nu va fi la nivelul celor mari, intelectualii și calificatii sunt la export, poporul de rând săracii și saracitii vor constată într-o zi că în număr stă puterea și în votul lor.

Curând  am să-i  învăț   să nu mai aleagă pe  aceeași hrapareti torționari îmbuibați și  incompetenți care  timp de  27  de  ani  au  adus țară la  faliment total moral  și economic.

Vreau să spun că această revoluție  pe care ei au pregătit-o în curând va începe, și România va fi eliberată odată pentru totdeauna de această plagă neocomunista cu toate cozile   de topor și legăturile ei malefice.

M-ați întrebat dacă cred în  renașterea  și dezvoltarea  României?  Da cred că va fi în curând. Cred că România va fi o țară miracol,    UN  STINDARD  AL  DEZVOLTĂRII SOCIALE  ȘI ECONOMICE MONDIALE,   și tot ce este rău,  nu-și va mai avea locul în ea. 

 TOȚI  HOȚII ȘI MINCINOȘII   SE  VOR  SURGHIUNI  SINGURI,  PLECÂND  CARE ÎNCOTRO  DIN ROMÂNIA, dar nu înainte de a plăti tot ce au luat pe nedrept. Răul nu poate  să dispară  dintrodată, însă miracolul  va  fi că  BUNA-CREDINȚĂ a românilor iubitori de istoria neamului lor, va  fi suficientă  că să EXCLUDA  NATURAL  majoritatea LICHELELOR  PERICULOASE   din România , prin aceasta  cantitatea de  excroci  se  va  diminua   și  va fi insignifiantă față de  aceia care   vor  rămâne  sau  se  vor mai naște.   Cei  de  rea credință puțini câți vor mai fi vor  trăi cu frica  în san  ca  simpli infractori urmăriți de teamă,   Când  vor  vedea VOINȚA  și  FORȚA ROMÂNEASCĂ  DE NECLINTIT  A BUNEI-CREDINȚE,   pe  care  ROMÂNIA  NU O VA  MAI  ABANDONA  NICIODATĂ,   CA POLITICĂ INTERNĂ  ȘI  EXTERNĂ,  statele lumii vor intelege necesitatea notiunii de BUNA CREDINTA iar Romania va fi tara care va da  acest STANDARD lumii viitoare.

	 Reporter: De ce doriți atât de mult să candidați la președinția României?


Doru Ilioi: A candida la președenția unei țări, a țării natale,  eu cred că este  cea mai mare  sarcina asumată. Această candidatura  necesită  mult  curaj  și înțelepciune. Ea ar putea reflectă dragostea  pe care omul o  are  pentru patria și poporul sau dar și dragostea pentru uzufructul acestui post de conducere. Personal nu am nevoie de uzufructul unui post pe care l-aș putea sponsoriza chiar eu. Rămâne varianta cealaltă relativă la locul nașterii mele pe acest pământ numit România,  La Radautiul meu natal, la nivelul de distrugere la care a ajuns țară și poporul român, la necesitatea unui conducător calificat care are în grijă să mii de salariați în afacerile care le am în Statele Unite și Mexic. Dar peste toate în aceste vremuri tulburi este nevoie de un om al CUVÂNTULUI. O să ziceți că au mai fost și va voi răspunde că eu posed CUVÂNTUL CARE ZIDEȘTE ceva diferit de CUVÂNTUL CARE DEZBINĂ ȘI STĂPÂNEȘTE practicat de reprezentanții mafiei care a pus stăpânire pe România. Sunt un creștin practicant, absolvent a unei facultăți de teologie catolică, practicant că pastor și episcop o vreme în Phoenix Arizona, dar și un bun prieten al unor credincioși și preoți ortodoxi. Pot fi deci un liant și al denominatiunilor creștine care sper eu se vor putea uni într-o zi sub conducerea unică a preotului ceresc Iisus Hristos. Refacerea grădinii Maicii Domnului, pe care eu cred că o pot îndeplini cu ajutorul poporului majoritar al celor obiditi de mafia politică neocomunistă, este o sarcina nu numai a mea ci a întregului popor care vrea să pună umărul la acesta lucrare. Este o sarcina măreață pe care un om singur nu o poate îndeplini, poate nici o generație întreagă, dar rolul meu, rolul nostru este să nu lăsăm să se piardă  marea moștenire numită România. Trebuie să ne unim în această muncă de reface,  de  renaștere a  României.

De ce vreau să candidez, este pentru că eu am răspunsul pentru renașterea României și a românismului,  soluția care poate elibera orice om de sub  jugul de fier al dezbinatorului și de a întră într-o etapă nouă, de muncă, de progres,  de propășire și civilizație. Să fie clar, vreau să fiu bine înțeles, eu nu aplic pentru un loc de muncă sau pentru o poziție socială în beneficiu personal. Eu vreau să fiu gospodarul țării în care m-am născut. Am puterea de a implementa o Nouă Ordine Românească în România, o nouă ordine socială creștină și  democratică de  prosperitate, cum  nu a mai fost până acum.  Am fost acuzat că vreau să impun Nouă Ordine Mondială, Nimic mai fals. Când vorbesc de Ordine Românească, mă gândesc exclusiv la poporul meu, la poporul român și nu la metisarea unor popoare pentru a obține subiecți deculturalizati, obiecte ale neosclavagismului mondialist. Sistemul propus de mine, SISTEMUL BUNEI CREDINȚE,  este total nou, nemaiaplicat nicăieri în lume, cred că pot să-l aplic în țară mea, cu poporul meu și România să devină  un standard pentru lumea întreagă.

Eu visez o țară, plină de  bună-credință a neamului, fericire și bucurie. Vreau și pot să ajut România singurul lucru care-mi lipsește este puterea logistică a dreptului de implementare, această putere nu pot să mi-o dea decât cetățenii României prin votul lor. Visez o țară în care vor emigra oameni de bună-credință, care vor veni să trăiască la noi că românii și nu să ne impună nouă să trăim după credințele și tradițiile lor. Trădătorii poporului român vor plăti pentru aducerea în țară a unor neadaptabili și puși pe jihad. Iubim națiunile lumii indiferent de culoare fizică sau religioasă  dar Dumnezeul nostru ne-a zis: SĂ NU UCIZI! Iar una din legile belagine, Noul Testament al dacilor ne zice; SĂ NU UCIZI DACĂ NU E NECESAR. Sub Nouă Ordine Românească nu se va muri dar se va munci, se va munci mult, nimeni nu va rămâne fără muncă și toți vom trăi pentru toți, nu vor pleca românii în lume să-și caute de lucru și să fie  robii altor popoare. Nu promit un alt lucru poporului român, decât libertatea asumată pe  responsabilitatea  bunei-credințe,   că principiu obligatoriu,  moral  și juridic înscris în Constituția României. Nu pot  să  înțeleg   cum  s-a  ajuns  că  în  România  dacă  ești corect  și  de  bună  credință  în  viață  socială, profesională  sau în  afaceri, deja  ești  considerat că persona  non-grata….. UNDE  S-A  AJUNS  CU  ABERAȚIILE MULTICULTURALISTE? LA  RĂSTURNAREA  ADEVĂRATELOR   VALORI  NAȚIONALE ?

De  când s-a  ajuns   că  nemunca, perfidia  și inteligență  distructivă,    furaciunea,  minciună  , hoția,  șmecheria, înșelăciunea  să  fie  adevărate  valori în România ?

Cum de  s-a  ajuns  că  aceste  stări  sociale  SĂ  FIE  ridicate la  RANG   de  POLITICĂ  DE  STAT ?

Eu  cred  că  sunt  predestinat  să   ADUC  ROMÂNIA   CU  FAȚă  SPRE  ADEVĂRATELE  EI VALORI  MORALE, JURIDICE  ȘI  ALE  STATULUI  DE  DREPT ,  cu  față   SPRE  O NOUĂ ORDINE ROMÂNEASCĂ,  nu  cu  față  spre  PRĂPASTIILE  MANELIZARII COMUNISTOIDE SĂVÂRȘITE  DE  GUVERNARILE   ACTUALE.

CINSTEA , INTELIGENȚă  CREATIVĂ ȘI  LUCRATIVĂ,  BUNĂ-CREDINȚă  și COMPETENȚă PROFESIONALĂ,  VOR  FI  FUNDAMENTELE UNUI SISTEM NOU   ÎN  ROMÂNIA.

Adio,  alegeri mincinoase prin care  excrocii politruci se  tot aleg între  ei  că  să  își însușească  vlagă și  bugetul  națiunii  române.

ROMÂNII   S-AU SĂTURAT DE  ESCROCI,  VOR  OAMENI  DE   BUNĂ-CREDINȚă  CARE  SĂ  LUCREZE ÎMPREUNĂ  CU ȘI PENTRU INTERESUL TUTUROR  ROMÂNILOR  DE  BUNĂ CREDINȚă !  NU  EXISTĂ  ALTĂ  CALE !

Dacă România va ascultă de glasul meu, va avea multe  realizări  și   binecuvântări nemăsurate. Cei răi vor fi pedepsiți  de lege  pentru tot ce au făcut, dar vor fi și iertați de poporul român  care este  avid  de  dreptate,  dar odată scăpat de  excroci se dovedește iertător  și   bun la suflet. Asta  o demonstrază  istoria   recentă..

Poporul Român și-a pierdut datorită  excrocilor  și oamenilor  de  rea-credință  identitatea. Când va realiza că noi suntem slujitorii lor și ai semenilor lor abia  atunci  milioanele  de  români  vor înțelege  rătăcirile  postdecembriste manifeste prin  pierderea  celor  29 de  ani  caracterizați de involuție  culturală, socială  și economică.  In  sfârșit prin noi, prin votul nostru, prin revoluția noastră  pașnică, vom fi acel popor  curajos, moral și înțelept, care prin muncă noastră vom face reconfigurarea   polului economic și politic al Europei.Vom face că această lume să se schimbe  în bine pentru  oamenii  de  bună-credință. Această va face că un mare număr de români care au emigrat din motive economice să revină  în România. Sunt multe lucruri care trag românia în jos; economia, cultură, dreptatea, corupția, moralitatea oamenilor și a întregii țări. Dacă noi ne vom lupta pentru a implementa  bună-credință, pacea, dreptatea și moralitatea, vom opri   fluviul mlăștinos plin  nedreptate și corupție care curge așa de lesne prin  România. România va deveni leagănul dreptății și libertății un exemplu pentru întreagă lume. 10. Reporter :  Frumoase idealuri, desigur nu va gândiți că ve-ți putea ajunge să le rezolvați  singur?

Doru Ilioi; Nu sunt singur în această cursa de depoluare a societățîi noastre. Bazinul meu electoral este în toată acea parte din poporul român care scârbită de mafia PSD PNL UDMT ALDE USR nu s-a prezentat la vot, în milioanele de români care au trebuit să-și părăsească  satul, orașul și țară natală pentru că mafia de mai sus le-a distrus locurile de muncă. Am mii de susțînători în Europa, poate chiar milioane care,  săracii   plecați să cerșească un loc pe piață muncii vest europene,  ar vrea să se întoarcă în România, dar nimeni nu le facilitează această. Mii de susțînători în America și Australia, și binențeles mulți în România, printre care oameni de afaceri, muncitori,  doctori,  avocați,    oameni care nu și-au pătat prestigiul.

Sunt informat și îndrumat de ei în toate detaliile de care am nevoie.

Deci schimbarea în România poate  și trebuie   să fie făcută la orice nivel, începând  de la  simplul  cetățean,  până la cel mai bine situat om de afaceri, dar și în domeniul politic. Desigur vor fi și zvarcoliri, orice schimbare de sistem produce și o opoziție a vechiului sistem. Dar cu ajutorul lui Dumnezeu și prin însăși pauperizarea intensă produsă de neoliberalism vom avea un parlament puternic care să ne ajute cu o legislație bine pusă la punct.

Pe  politicienii  îi înlături  ușor  când poporul  vede  în ce  hal  a fost înșelat. Dar ce punem în loc? E necesară o nouă clasa politică. Nu mai putem pune    tot  acceași  politicieni  de  “second-hand” la  putere  să  ne  mai însele  odată.  Politicienii perfizi  și mincinoși  vor  fi  aruncați la  lada  de  gunoi  a  istoriei.  BUNĂ-CREDINȚă      SE  VA  INSTAURA  ODATĂ PENTRU  TOTDEAUNA  ÎN  ROMÂNIA.  De aceea chem pe toți sustinatorii din toate zonele social economice, din interior dar și din exterior, în această cursa contra cronometru și contra mafiei neocomuniste. Nu promit și nu voi promite  marea cu sarea  și  că  va  curge  fluvii  de lapte  și miere  pentru că nu m-aș putea ține de cuvânt dar cu  sprijinul  și credinciosia  poporului român voi reuși. Acest hei rup social, al meu și al miilor de oameni de bună credință, înșelați în însăși credință lor, în mod sigur va aduce adevărată și mult așteptată schimbare în bine. Vom face  aceste  schimbări,   și va promit că le vom face numai prin sinceritate, adevăr și transparență. Va  asigur că noul sistem va chema întregul popor la viață în demnitate  și libertate.

Toate celelalte lucruri le vom face împreună pas  cu pas.  VOINȚă POPORULUI VA  FI SUVERANĂ! O nouă lege a referendumului este absolut necesară pentru a face  un referendum mai fezabil și mai puțîn costisitor. Un punct important al noului nostru sistem  este suveranitatea țării în cadrul unei Uniuni Europene de state suverane și independente, egal dezvoltate și ponderat contributive. 

România și-a pierdut prestgiul în Europa prin lipsa de reprezentare, toți reprezentanții României fără excepție  nu și-au reprezentat țară la Bruxelles ci propriile interese. Desigur au existat,  nu puțini, care dintr-o prostie crasă nici nu prea trebuiau să ajungă acolo dar acesta este meritul aceleiași meritocratii de partid a copiilor de ștabi ai mafiei politice. Necalificați în politică internațională, uneori nici chiar în cea națională, oameni care nu știu să lege două vorbe în română, au ajuns să ne reprezinte într-un for internațional în care cetățeni calificați exemplar de diferite nații se zbat tot exemplar pentru țară lor. Niște parveniți muți că șeful statului se țin de ani de zile că scabia de spinarea poporului plătitor.

	 Reporter: Ce părere aveți despre vot?   Stalin a spus că nu este important cine votează, ci cine numără voturile. Cum puteți asigura că nu se va întâmplă că înainte?


Doru Ilioi; Într-adevăr,   deocamdată votul  democratic  chiar  este o problema în România.  Mafia PSD PNL UDMR ALDE a făcut în așa fel că electorarul român să nu prea știe ce votează, se votează niște liste a unor oameni foarte merituoși față de mafie. Trebuie să facem și această revoluție a votului. Noi deocamdată nu putem face nimic altceva decât să ne facem cunoscuți și să candidam că independenți. Pe măsură ce poporul român își va da seama că listele mafiei de partid trimit la conducerea României oameni tot mai necalificați, electoratul se va reorienta. Dacă vom reuși să ajungem la putere, sistemul de vot va trebui să fie total schimbat în favoarea candidaturilor de oameni calificați, de asemeni dorim că să introducem votul electronic la toate nivelurile, acesta nu poate fi manipulat de structurile mafiote, de cei corupți. Această va rezolva atât votul morților cât și votul multiplu, cei morți să le fie țărână ușoară, dacă au votat timp de 27 de ani….nu vor mai putea vota în viitor, IT-ul a pătruns peste tot, chiar și unii bătrâni au fost captați de utilitatea internetului, cei neinformati sunt foarte putini în comparație nouă generație de internauți. Dacă toți aceștia vor și simti pentru țară și vor fi vigilenți va garantez că nu pot ei fură  câte voturi cinstite va putea să dea acest bpopor. Stalin acel monstru al comunismului bolșevic, nici măcar nu a avut nevoie de votul și părerea rusului de rând, el era stăpânul absolut al sistemului de opresiune numit NKVD, de fapt o fabrică a morțîi prin care  ținea Rusia sub teroare totală. Voturile poporului rus auvea că scop doar să creeze o masca de democrație pentru o țară în care crimă era politică de stat,  și chiar nu era cazul lui să spună asta,   oricum  toate voturile erau ale lui, și cele votate și cele numărate și cele furate toate ii aparțineau. Departe de noi așa ceva. De dată asta diaspora( termen impropriu, corect este poporul român din exterior) s-a trezit și va vota cu dreptate, pentru că simte că într-o zi trebuie să se intorarca în țară natală. Nouă Ordine Mondială, globalismul au creat la nivelul statelor o formă de de naționalism, de repulsie a băștinașilor față de emigranți, legile se vor schimbă,vor fi din ce în ce mai aspre pentru străini, va fi din ce în ce mai greu. Ce vor face românașii noștri? Vor vrea acasă? Să se întoarcă unde? Într-un sistem de care au fugit, pentru că să fie clar în România lovitură de stat a fost dată de comuniștii bolsevizati și fii lor împotriva comuniștilor naționaliști. Oamenii lui Stalin conduc România de astăzi. Sub măștile mafiei PNL PSD UDMR ALDE, se ascunde NKVD-ul. Trebuie schimbat sistemul lor cu un sistem democratic real nu de fațada.  Cine o va face? Poporul? Cele peste 200 de partide de sufragerie având la conducere conducători orgolioși, de fapt instrumente de fărâmițare a electoratului folosite de atorul principal FSN transformat în grupul mafiot de mai sus?Răspunsul, cu siguranță îl va da poporul unit în jurul unei mișcări de salvare a poporului român cvasi desființat și de salvare a statalității României. 

	 Reporter:  Ce propuneți în legătură cu parlamentul României?


Doru Ilioi; Parlamentul României? Am vrea într-adevăr că țară noastră să fie democratică, să aibă un parlament real, care să voteze legi drepte pentru poporul român. Există așa ceva? Va întreb ce votați dumneavoastră când intrați în cabina de vot?Lista PSD, lista PNL, Lista ALDE, lista UDMR? Ce șțiți despre oamenii din liste? Nici măcar nu știți cât au contribuit la banii negri, la corupția din partidele politice, nu știți nici măcar câte afișe a lipit pentru partid nataraul pe care l-ați votat. Apoi dorm în parlament și votează tot pentru ei pensii și indemnizații de jaf din banii publici, ba unii ajung și prin guvern sii vedeți pe sticlă televizoarelor. Actualul parlament este o oaste de strânsură, 80%   incompetenți, cozi de topor mare  consumator  de  privilegii, total  ineficient. Aș zice că este o groapă fără fund unde se toarnă bani fără nici un rezultat, bani pe care omul de rând nu-i are și nici nu-i va avea nici în vis. Toți au  conexiuni  suspuse de tip mafiot atât către mafia locală cât și către capoul principal,   iar  “conexiuniile fac conectari atât de ilegale”  încât în curând scurtcircuitul  legal  va fi de neevitat. Observați și dumneavoastră că deja sunt necesare “legi pentru protejarea guvernatilor sau parlamentarilor hoți”, “legi pentru scoaterea din pușcărie a hoților noștri ascunși de hoții voștri”, etc. Multora li se  va arde “siguranță” și nu vor mai fi buni de nimic, nu  vor  mai îndrăzni   să  săvârșească mizeriile  pe  care le  fac acum și din  care  se  îmbogățesc  pe  spinarea  contribuabililor.

În altă ordine de idei, sunt mult prea mulți cu beneficii mult prea mari. Eu mă gândesc la un parlament de maxim 300 de parlamentari la o țară sub 18 de milioane de locuitori. Aceșți 300 să preia muncă celor de peste 600 de parmamentari ( mulți sunt paraziți) și în felul acesta vor avea de muncă și nu vor mai dormi în plen. Îi vom învață așa pe rând că ADEVĂRATĂ DEMOCRAȚIE VINE CU MARE RESPONSABILITATE.

	 Reporter:  Ce propuneți în legătură cu guvernul României?


Doru Ilioi; Guvernul României? Da ce România are guvern? Dacă parlamentul ar putea fi numit ASOCIAȚIA DE SALVARE A HOȚILOR MAFIEI, așa-zisul guvern al româniei este un simplu CEO pentru mafia românească, curea de transmisie pentru mafia externă, bruxelleză, de acea nici măcar nu se interesează de un prim- ministru real, pun doar o flașnetă că să vădă fraierii ceva pe sticlă televizorului. Care guvern?   O salamandra  politică colorată și veninoasă  pe  spinarea contribuabililor!  Toți o apă și un pământ. Un   singur  același  defunct  FSN,   incompetent gata  să-i însușească  privilegii.Aceasi politicieni  incompetenți   și veninoși  sunt la  fel în  parlament și  în  guvern, nu vad nici o diferența. În ultima vreme s-au inventat niște departamente în guvern, adică noi  ministere, pentru că  politrucii  nu mai aveau lucuri unde  să-și plaseze prieteni sau familia și astfel au făcut din nou o groapă bugetivoră  în care  se toarnă bani  cu duiumul .

Deci aș putea să spun că în România sunt 2 gropi fără de fund unde se toarnă bani, iar bietul om de rând infricosat și amenințat trebuie să nu vădă, să nu audă sau să nu pună întrebări. Este  o  lume  rasturata   cu sus-ul în  jos,   toate principiile  și  valorile fiind răsucite pe  dos, tocmai pentru că politicienii  să  se  înfrupte din rănile  sângerânde  de pe  trupul  României. Sunt  doar  niște  hiene profitoare,  un  singur  cartuș  dacă  ai  tras  fug  că  naparcile… Hienă încearcă,  dacă i  se permite  insistă, dacă  o alungi nu se mai întoarce niciodată  de  frică…  Poporul  trebuie  să  alunge  hienele…România are nevoie de un guvern competent. Posturile de Prim ministru și de miniștri sunt posturi unde se cere o înalta calificare atât în domeniul ministeriatului respectiv cât și în artă conducerii. De acea vom milita întotdeauna pentru o conducere calificată, nu meritocratică în toate instituțiile statului. Parlamentul, guvernul și președinția trebuie să aducă valoare adăugată și să plătească impozit pe profit. Privilegii, poate…. dar numai că procent din valoarea adăugată. În lipsa acesteia, se va merge pe un guvern minim, de supraviețuire

tehnic  și minimal, funcțiile  de demnitate  vor  fi  ocupate doar de membri care chiar merită, Parlamentul fie criză fie nu va  fi   de maxim 300  de  aleși aspect strict necesar. România va progresa mult controlând acest  balaur  birocratic. Din el făcând parte  și  toate  asazisele organisme  de  control   care  au  ajuns  să  fie  de  aproximativ  o instituție  de  control  la  cca  1300 de  cetățeni.  De  aici   și abuzurile  prin care  cetățeanul  român,  de când  se  naște  are  nevoie  de tot felul de aprobări  și  de  control ,  astfel încât  autoritățile deja   îl  consideră  din start posibil “infractor” și îl  supun  toată  viață  pentru orice  aberații  tuturor  aprobărilor  și  controalelor  abuzive,  astfel încât  viață  să  a  ajuns  un calvar .   Aici o  să  insist  pe   ergonomia  birocrației  și  controlului redus la  minimum necesar  și legal  iar  ce  va  rămâne  va  fi sancționat  drastic  atunci  când funcționarii  abuzează  cu   rea- credință  de libertățile  cetățeneșți. Cu cât guvernul va fi mai mic și mai puternic , poporul o va duce mai bine, va fi mult mai în siguranță și nivelul de trăi material și spiritual va evolua. Parlamentul  și  guvernul, că instituții de conducere democratică a statului va trebui ales din tabăra oamenilor calificați, care astăzi nici nu vor să audă de partide politice, dintre cei înțelepți, competenți  și  de  bună  credință, strict  fideli  intereselor poporului poporului român, cetățenilor români și statului român. Toți aceștia potrivit calificării și competintei profesionale, valorii adăugate muncii lor vor fi  recompensați  direct  de popor,  nu așa  cum se face astăzi prin bani negri de la partidul mafiot din care fac parte sau pe ascuns  prin tot felul  legi pentru privilegiile lor care  sfidează poporul. Este mult prea important, în condițiile în care a fost adusă țară, că instituția bugetului să nu mai ajungă în mâinile structurilor de partid mafiot ci această să fie în mâna unei instituții financiare independente în strânsă legătură prin instituția referendumului cu electoratul României.  Veți zice că vom diminua puterea partidelor politice și interesul acestora pentru democrație. Va întreb, puteți să-mi arătați măcar o instituție democratică în România? Bugetul țării este creat de poporul român pentru poporul român,  banii întregului buget  vor  stă la  popor,   iar nu la  politicieni  fiind  simboul  suveranității deciziei poporului, iar nu al unui grup de escroci. În acest fel, partidele politice,  toți politicienii  vor fi nevoiti  să  convingă poporul să-și investească aleșii cu puterea de a face investiții  raționale care să sporească bugetul țării și  buzunarul  contribuabilului român. Veți zice că noi gândim un fel de comunism!  Nu, nici pe departe! Comunismul este o instituție perimată. Capitalismul de tip neoliberal a ajuns un fel de neocolonialism. Noi visam o societate în care creatorii de capital să-și poată investi plus profitul în dezvoltarea materială și spirituală nu într-un aparat birocratic supradimnensionat de mafia partidelor politice și religioase.Nu va  fi   comunism  dar vom dori să dezvoltăm spiritul natural de asociere a diferitelor zone de activitate economică și profesională fără a se ajunge la holdingurile de tip occidental,  Gândim acest lucru numai și numai în scopul autogestiunii locale pentru comunitățile de agricultori, crescători de păsări și animale mici, etc. Gândim acest lucru în idea ocupării a cât mai multor paturi ale populației aduse de mafia dezbinatoare în zona de subzistență  și de abonați la venitul minim garantat. Gândim o societate în care fiecare să-și producă mijloacele existențiale ba chiar să aibă și ceva pe deasupra. Vom construi adevărată democrație bazată pe INTERESUL SUVERAN  AL STATULUI ȘI POPORULUI ROMÂN INDIFERENT DE NAȚIONALITATE, RELIGIE, CULOARE POLITICĂ FIZICĂ SAU/ȘI RELIGIOASĂ. Gata cu democrația slogan la revoluții/lovituri de stat în care poporul este antrenat să dărâme vechea orânduire că să-și pună în cap una și mai rea. Vom construi ÎMPREUNĂ o nouă societate, o societate în care INTERESUL SUVERAN NAȚIONA va fi controlat de popor, în baza unor  proiecte eficiente  de cheltuire  eficientă  a  banului public conform unui  calendar previzibil  de priorități publice la nivel  național.

	 Reporter: Dar economic?


Doru Ilioi; La acest capitol  sunt  și mai multe  de  spus, dar mă  opresc  aici, deoarece  am niște puncte foarte importante pe care deocamdată nu  doresc  să le prezint  pentru că   ar  naște  fie multe  polemici ,  fie le-aș  oferi pe  gratis  adversarilor  politici din  campania  electorală. În orice  caz , cu potențialul pe care îl are România, și cu noile legături economice pe care le va avea atât cu țările din vest cât și cele din estul îndepărtat, România se va ridică an de an până va putea să-și reocupe locul binemeritat în ierarhia statelor dezvoltate ale lumii.

România va deveni din coșul de pâine al Europei, și va veni vremea când datorită creșterii populației lumii, barterul pe pâine și produse vegetale va depăși valoric pe cel cu produse industriale, ni se vor oferi mașini de lux  și  mari  valori industriale  în schimbul pâinii.

România trebuie să se pregătească pentru un progres divin, și să înțeleagă că pe ce va pune mâna romanul va fi binecuvântat de Dumnezeu.

	 Reporter:  Dar juridic, ce părere aveți?


Doru Ilioi; Lucrurile  se vor  schimbă în bine  în  sensul  că  legile  stufoase  și inutile  mai ales  cele  care  se  bat  cap în cap  vor  fi abrogate.  Se  va  face  curățenie generală  și progresivă  în  sistemul  legislative  urmând că   legiferarea    și  sistemul  de  legi  românești  să   fie  total simplificat și   orice lege care este nevoie să  apară   să  fie  adoptată minimalist și  numai în  concordanță  cu  respectul  drepturilor  și intereselor cetățenilor  români nu în scopul protejării sau/și recompensării unor grupuri mafiote.

INTRODUCEREA UNOR NORME DEONTOLOGICE DE LEGIFERARE VA FACE CĂ STUFĂRIȘUL DE LEGI  AMBIGUIE SĂ FIE ASANAT IAR LEGILE POTRIVNICĂ DREPTURILOR  CETĂȚEANULUi ROMÂN VA DISPARE DIN CODURILE DE LEGI ȘI VA FI  CONDAMNATĂ  LA  NULITATE  ABSOLUTĂ.  

Toate acestea vor face parte dintr-un nou sistem în care cetateanul  va putea  opune autoritățîi nerespectarea normei juridice ilegale, sub amendamentul încălcării  principiului bunei-credințe de  către autoritățile,  care  au încălcat  acest principiu și îi eludează  celelalte  drepturi și libertăți.

Se  vede   că  exită   înrădăcinate mai multe  tare ale vechiului sistem socialist,  justiția  și  procuratura ( Ministerul Public )  încă mai judecă pe legile acelui sistem vechi. Romanii  în continuare trag ponoasele.   Statul de drept   deși clamant  peste  tot, nu există și nu  funcționează.  Mafia și-a creat propriile legi bazate pe profitul maxim și legea  bunului plac.     Prin   legi simple  și clare vom înlăturarea  hatisului  legislativ, astfel încât tot mai multe valori ale  DEMOCRAȚIEI DIRECTE își  vor face loc în relația biunivocă stat -cetățean. Aceste elemente,  Statul  de  drept   și  Bună Credință  că  principiu juridic  al  actiiunii oamenilor  și legilor în România ,   va fi standardul dreptățîi.

Orice proptea, pilă sau influență vor dispărea, orice drept la corupție pe care parlamentarii mafiei și l-au făcut lege va dispărea. Savarsitorii faptelor ilegale cu încadrare civilă sau/și penală,  vor fi condamnați pe baza  unor legi clare și precise, drepte  și  de bună  credință,  nu după  litera  strâmbă a legilor  actuale interpretabile de cerbicia avocățească,  nelasandu-se nicio șansă   de repoziționare sau influentare personala. Pentru libertatea conștiinței și dreptate, pentru o Românie a  poporului român, trebuie instaurată  DEONTOLOGIA   BUNEI-CREDINȚE  în justiție, dar și întoate instituțiile statului. O legislație clară și precisă va putea să pună în mâna poporului și justiția care va putea fi administrată în continuare de Curțile cu juri. Jurațîi în instanța  că  și parte  componentă a judecățîi  de  bună  credință, vor  fi  oameni  desemnați din popor  după criterii legale,  astfel încât  judecătorii  nu vor mai  stabili  singuri  adevărul ( după felul cum au dormit, s-au sculat dimineață ). Dreptatea nu va mai fi  subiectivă.

Nu va mai există aberația condamnării ” fără executare”  dacă  faptele  sunt  grave.   Sistemul pe care îl propunem nu este o amenințare pentru oamenii cinstiți ci un mod de a bară chiar și gândul la infracțiune. În noul nostru sistem infractorul se va judecă singur, sistemul nou nu  judecă pe nimeni, nu ameninta pe nimeni, ci  toți  cetățenii României pe baza relației cauza – efect sau /și acțiune -reacțiune vor învață  să fie drepți, cinstiți    și  corecți,  vor cunoaște  legea legea în clar, vor cunoaște și consecințele la fel. Legea  și  bună  credință  îi  va  apară  de  excroci  dar și de  vor  greși  vor  putea ști la moment reacția legiuitorului popular. Imparțialitatea sistemului va face că legea aspră dar dura să fie aplicată egal de la cel mai mic până la cea mai mare funcție în stat, președintele/ conducătorul statului.  Sistemul acesta, al egalitățîi de șanse dar și a egalității de răspundere în față legii, pentru prima dată în România va da demosului/ poporului democrația pe mâna astfel încât alesul nu mai este beneficiarul votului pentru o întreagă legislatura ci vom găși un sistem că alegătorul să-și poată retrage votul și alesul neacoperit să plece.

	 Reporter: Ce părere aveți de starea religioasă din România?


Doru Ilioi; Prefer să discut despre starea credinței în România. Religii și în România sunt foarte multe, în aparență aceste dezbinări religioase au apărut pe credință dar realitatea este mult mai amplă. Aș zice fără putință de tăgadă că în România credință este într-un singur Dumnezeu, într-un singur domn Iisus Hristos și într-un singur Duh Sfânt. Deci România este a unui singur Dumnezeu. Fiecare român are același Dumnezeu. România este a fiecărui Român! Nu trebuie să fie discriminare între românii cu același Dumnezeu pe baza de doctrine religioase care îi privesc pe teologi dar nu și pe mireni. Toate religiile  cultele și denominatiunile trebuie privite că fiind mădularele trupului sfânt al credinței în UNIMEA ÎN TREIMEA DIVINĂ, va chem deci frați români să rămânând fiecare în biserica lui și a familiei sale să fim în același timp mădulare ale trupului bisericii cerești, a bisericii domnului Iisus Hristos. Va chem frați români să fim cu toții DREPT CREDINCIOȘI indiferent de denominatiunea  locului nostru de închinare. Principiile   apostolului Pavel din Români 12, să ne fie lege dacă cu adevărat ne considerăm a fi copiii lui Dumnezeu! În altă ordine de idei, necesitatea consolidării ideii de popor român, grav afectate de sistemul dezbinator actual trebuie să dăinuiască pentru totdeauna în constituția țării; Trebuie să se respecte la litera de lege articolul 4 din Constituția României unde precizează:

 Art. 4 – Unitatea poporului şi egalitatea între cetăţeni

Statul are că fundament unitatea poporului român şi solidaritatea cetăţenilor săi.

(2) România este patria comună şi indivizibilă a tuturor cetăţenilor săi, fără deosebire de rasă, de naţionalitate, de origine etnică, de limbă, de religie, de sex, de opinie, de apartenenţă politică, de avere sau de origine socială.

	 Reporter:  Nu va gândiți la un pas prea înalt?


Doru Ilioi; Deloc! Schimbarea în România va începe cu un om. Un om providențial. Un om providențial, care  care va face diferența și  va  apropia pe  toți cei aproape 18 de miliane, care   se vor bucură și îl vor  ascultă  mai ales  după ce   vor  apare  primele  rezultate bune  ale  reformei pe care dorim să o punem în aplicare. În acest fel vom dovedi că drumul  pe care a pornit țară este  corect .

Este foarte clar că în 1989 poporul ar fi dorit o sinceră schimbare revoluționară, toate condițiile erau nesperat de bune pentru o revoluție care ar fi adus România pe un plan superior de dezvoltare economică și civică. Din păcate burghezia roșie aciuată pe lângă comunismul naționalist ceaușist cu sprijinul KGB-ului gorbaciovist a transformat totul într-o  oribilă lovitură de stat. Comuniștii cominternisti veniți în România pe tancurile sovietice au pus capăt comunismului naționalist ceaușist și și-au revendicat drepturile uzurpate de naționaliștii români. Toată industria era a lor, toate bogățiile solului și subsolului românesc erau pe mâna lor, deci  în consecință au procedat la cea ce vedeți și dumneavoastră. Au dat totul pe gratis la neocominternistii din est și din vest, care au topit toată industria modernă achiziționată de statul român ceaușist pe bani grei. Va amintiți de mormanele de fiare vechi pe care le vedea în România fiul cominternistului Walter Român, marele liberal de astăzi? Nu mai sunt. Ba mai mult și România este în pericol de a fi destrămată, visul de aur al cominternistilor pentru cei ce citesc istorie a fost, lupta victorioasă a bolșevicilor împotriva statului imperialist român. Am fi putut să conducem Europa dar suntem conduși. Cum au reușit? Prin dezbinare. Ce putem face? Doar unirea ne mai poate salva. Românii de diferite denominațiuni creștine aud de mii de ani principiul biblic “O TURMĂ ȘI UN PASTOR” dar doar aud fără să și aplice. Acum sau niciodată fiecare cetățean al României indiferent de naționalitate sau religie trebuie să înțeleagă și să aplice acest principiu biblic. Doar așa poporul român și statalitatea României va fi salvată. Actuală conducere cu mai multe capete, este un monstru , un balaur  nebun a cărui capete se sfâșie între ele, lăsând de izbeliște turmă spre jefuirea altor fiare sălbatice. Unică soluție aici și acum, este că turmă să-și aleagă pastorul cel mai bun dintre ei, lăsând la o parte orgoliile induse de dezbinatorul celor peste 200 de partide politice și religioase. Acum există țelul comun, acum România este în pericol, priviți și comparați România lui 1919 și România lui 2019 și veți înțelege dece va spun acest lucru, Atunci membrii acestei turme la Mărăști, Mărășești și Oituz au înțeles să-și dea viață pentru țară, să-și dea viață pentru viitorul copiilor lor. A fost acest comportament un comportament ALTRUIST? Ei bine, deocamdată puțînă lume vede că România este iarăși în aceași situație, războiul de dată această a fost mult mai pervers, dar distrugerile din ultimii 30 de ani sunt echivalente. Ce pot face românii? Singură soluție este să devină iar ALTRUIȘTI și sub conducerea unui CONDUCĂTOR de talia reginei Maria, care să cunoască la fel că domnia să atât ESTUL cât și VESTUL, să transforme această învingere pe toate fronturile într-o mare victorie. Trebuie să fim cu  totii altruisti, oameni care sunt gata să se jertfească pentru aproapele lui. Suntem o țară binecuvântată, cu resurse  nu numai materiale, dar cu resurse umane în care se nasc copii supradotați la o rată înalta ce pune lume pe gânduri. Doresc  României să aibă ce e mai bun în lume, locuitorii ei să  mance floarea făinii și să fie o adevărată binecuvântare pentru multe țări și națîi din această lume.

România va avea un stat de drept unic în lume, bazat pe dreptate socială  și pe  principiul bunei-credințe, un stat  reformat și pus la punct de cele mai luminate minți, devenind un standard în lume.

 

România va avea, în plus  un nou  sistem de învățământ unic, pentru  că românii sunt cei mai inteligenți  și  capabili oameni din lume dacă li se da posibilitatea. Acest lucru depinde doar de conducerea țării care poate și trebuie să profite de acest lucru în slujba statului România, în caz contra acești inteligenți alunecă spre calitatea de “șmecheri”  și găsesc oricând și oriunde  prilejul  de  eludare a obligațiilor față de stat și popor.   Învățământul   va pune  accentul   pe creativitate  și competență. Această presupune că școală va fi diversificată în scopul  dobandirii învățării conținutului științific  de baza.

România va avea o economie crescândă, provocând gelozie celor din jur  tocmai datorită  creativității și inteligenței .  Românii de bună credință se vor strânge și  vor  fi  pentru   totdeauna  uniți în credință și inteligență între  ei  și nu-și  vor mai vinde  pe  nimic  creațiile  și  muncă  fiind  recunoscuți  la  nivel mondial că  valori  în  domeniile  pe  care  le  vor  dezvoltă mult  mai  bine  decât  alte  națiuni.   România va deveni printre   alte  domenii tehnice ,  coșul de pâine al Europei, și mulți vor bate la porțile noastre.

România nu va avea nevoie de FMI, ci dimpotrivă România va putea să ajute alte popoare să iasă din mrejele acestui instrument al neocolonialismului. Avem resurse! Încă nu au fost cedate toate. Unire popor român! Acest pământ, acest popor a fost dotat cu tot cei trebuie, de mii de ani imperiile hraparete smulg bucăți din noi, turcii, austriecii, rușii, toți au rupt și rup din România, până când? Dacă toți cetățenii români din țară sau din străînătate ne vom uni, dacă toți românii de pe globul pământesc s-ar uni în gândul reconstruirii României am fi cei mai țări. România nu se va mai zbate pe la porți străine să între umilită în programele Europei ci dimpotrivă vom demonstra că demult noi suntem centrul  Europei și Europa este în noi. Vecinii noștrii din toate punctele cardinale nu prea au fost oameni bogați! Așa că au fost nevoiți să se unească, să formeze imperii ale jafului și cotropirii că să se poată hrăni. Vine vremea când cel ce a zis ,,Să nu ucizi” să-i ia la întrebări. Noul sistem care va produce o certă dezvoltare economică va naravi din nou câinii războiului. Iată de ce, încă de la început vom pune foarte mare atenție pe creșterea capacității de apărare a țării.  Corpul militar va fi evaluat în amănunt luându-se toate măsurile pentru creșterea capacității sale de răspuns la toate amenințările din afară. Apărarea  țării noastre este vitală. Vom chema acasă pe toți soldații noștrii care lupta pe fronturile de pe mapamond, nu vom mai apară pe alții, ei nu au nevoie de noi. Toți se vor întoarce acasă la familiile lor. Ne vom apară tezaurul nostru. Vom apară granițele noastre, limba și cultură nostra.

 Vorbim de un nou sistem. Conducerea țării va fi altfel organizată. Președinția, parlamentul și guvernul vor deveni instituții calificate, nu structuri partinice. Democrația de partid și în comunism și în capitalism să dovedit o structura de clan mafiot care nu face decât că după păcălirea poporului spre obținerea puterii să jefuiască tot mai tare și să-și oprime aliații de la așa-zisele revoluții. Odată cu schimbarea   sistemului,   și instaurarea unei noi oranduiri de  bună-credință  se va prelua controlul banilor într-un sistem financiar transparent, inlaturandu-se astfel cheltuielile fără rost. Veți vedea că vor fi economii importante care vor fi redirijate spre investiții în spitale, școli, infrastructura, șosele, aeroporturi  moderne pregătite pentru cei ce vor veni spre noi. Vom invită cetățenii Români să investească și să fie parteneri în investiții împreună cu statul care le va garanta siguranță investițiilor. Vom favoriza în special pe acei investitori români care vor dori să preia obiective economice foste românești dar cumpărate de parteneri străini. Renegocierea și rascumparea acestora  în parteneriat public-privat este o sarcina de viitor pe care ne-o vom asumă.

Investițiile străinilor în România, de dorit în ultima instanța, vor fi ținute sub microscop și orice intenție de dominare sau discriminare din partea celor dinafară va fi pedepsită cu toată forță legii.

Poporul Român este un popor ales și nimeni nu mai are voie să-și bată joc sau să profite de pe urmă noastră.

Taxele pentru popor vor scădea, bătrânii vor fi scutiți de taxe, mamele cu mulți copii vor fi recompensate, pentru că populația României trebuie să crească și vârstă medie trebuie să coboare. Taxa pe alimente va fi complect ștearsă.

Sunt câteva puncte care nu pot fi spuse. Unele trebuiesc descise prin ordin executiv, pentru beneficiul poporului.

Acestea nu sunt promisiuni fără acoperire, ele sunt acoperite de dorința poporului român de refacere a țării. Acestea sunt în linii mari cerințele unui plan de dezvoltare în care va fi angrenat fiecare om cinstit din România. Rezultatele acestui plan vor fi rezultatele întregii Românii care va înțelege cu adevărat că se poate. Toți românii  vor alege să fie partreneri în lucrare cu unele excepții mafiote care vor contribui și ele dar de pe altă poziție.

Polaritatea economică și politică în lume se va schimbă, pe orbită vor apărea alte țări noi,  reprezentative  printre care și România.

	 Reporter:  Un cuvânt final?


Doru Ilioi; Vreau să-mi arăt dorința de a candida la președenția României în anul de grație 2019. Va fi anul marilor schimbări. Sunt considerat  de  semenii mei   omul providențial și trimis să fac dreptate, romanului,  văduvei, orfanului,  să dau pâine, săracului și oropsitului, să consolez pe cel amărât și descurajat și în același timp să punem capăt corupției  și lașității din România. Nu există  corupție  fără  corupți !

Sunt gata să stau în față oricui, sunt pregătit să răspund calm oricărui politician și să-i spun  în față de soarta ce-i așteaptă.  Românii  vor  face  această schimbare,  le vor arată politicienilor ce înseamnă democrația iesita din popor și întoarsă înapoi în popor, vor arată politicienilor ce înseamnă adevărată democrație și adevărată revoluție iar  ei politicienii,  vor îndură de  acum încolo, decizia poporului.

Chem România, poporul cu simțăminte româneșți în inima să,  la această revoluție a BUNEI-CREDINȚE și a STATULUI de DREPT , o revoluție a minții, o revoluție a caracterului, o revoluție în evoluție nu în involuție. De două mii de ani un popor execută ordinea migratorilor din toate punctele cardinale, a venit vremea și mi s-a dat puterea să aduc poporului român de orice naționalitate, culoare fizică, politică sau religioasă o Nouă Ordine Românească. Mișcarea Nouă Ordine Românească are toată logistică și toată forță politică de a aduce României, poporului român acea schibare binemeritată și dorită de mii de ani,  va garantez că împreună vom învinge. Vreau să  inițiez liniile directoare, logistică  noului sistem în ființă noii generații   de  români de  bună credință, care să  ducă mai departe, existențial democrația biunivocă iesta din popor spre folosul poporului și nu a unei clase de gunoie ale așa-ziselor revoluții care după ce poporul le-a dat puterea trec la jupuirea a cât mai multe piei cu putință de pe adevărații revoluționari.  Această nouă generație, în acest nou sistem va trebui să  trăiască în bună-credință și să se simtă că sunt cineva în lumea asta. E timpul că tinerii să trăiască prezentul că ADEVĂR și viitorul că SCOP. Vreau tinerii să gândească la viitor mai mult că la prezent.

Noul sistem pe care îl propun este amplu, dar rezultatele vor fi pe măsură. Chem pe toți tinerii care au rămas fără muncă, chem toți muncitorii și intelectualii  care abia mai traisec  din salariu ,care după un an de muncă   nu-și pot plăți o vacanță împreună cu familia, chem bătrânii poporului cărora li s-au tăiat pensiile, aștept un sprijin din partea tuturor românilor cinstiți. Ați fost generația cea mai lovită de actualul capitalism neoliberal mascat, ei fiind în fapt tații fii bolșevicilor de ieri care au ucis comunismul naționalist, și aproape au adus la îndeplinire visului de aur al cominternismului bolșevic bde distrugere a imperialismului românesc, a României că stat. Va chem că împreună să reconstruim România, să refacem unitatea poporului român fără deosebire de nationalita rasă sau religie, unitate grav afectată de dușmanii dinăuntrul și din afară țării. Visul meu se va împlini numai dacă și numai dacă tu cetățene al României vei înțelege că realizarea de acum 100 de ani, toți românii într-un singur stat, a fost cea mai mare realizare a acestui brav popor după 2000 de ani de la Hristos și de la invaziile migratoare din toate punctele cardinale. Popor român vino să visezi și tu că mine altfel nu vom mai fi nici popor nici stat.

Chem România, poporul român, toți oamenii cinstiți care mai vreți să fiți popor și țară la sinceritate, la onestitate  și loialitate față de ROMÂNIA.  

OFER  ROMÂNILOR   SISTEMUL BUNEI  CREDINȚE, PRETIND LOIALITATE FAȚă DE ROMÂNIA.  NIMIC PENTRU MINE, TOTUL PENTRU ȚARĂ

 În rest toate celelalte le vom rezolva. Problema nu este afară, ci este înăuntrul nostru. În  sufletul  de român  creștin. România nu va deveni niciodată un stat taliban-religios, pentru că Dumnezeu ne-a creat egali. Partidele politice și religioase ne-au dezbinat, în noul sistem nu vor există astfel de partide dominante fiecare partid politic sau/și religios va trăi din cotizațiile membrilor săi și nu din bugetul țării extras din trudă membrilor întregii societăți. Noi suntem poporul român, în veci stăpân pe glia lăsată de Dumnezeu, și chiar dacă am fost dezbinați, chiar dacă în cei 2000 de ani ADN-ul nostru s-a modificat, promitem să devenim daci adevărați și să refacem DACIA. Trebuie să ne tolerăm unii pe alții doar așa vom deveni un popor puternic. Niciodată  nu voi mai acceptă  că  în statul  de drept, politicienii  să  încalce principiul  de  drept al bunei-credințe, sau să incale drepturile poporului. ‘ NOI POPORUL SUNTEM SUVERANI”

Dragi prieteni Români, va iubesc și vreau să va prezint o altă alternativă. Eu, un român născut din pământ mioritic, din Bucovina lui Mihai Eminescu și a altor genii, am veni să va aprind lumina.  Îmi dai voie? Îmi dai voie să te ajut ? La mormântul președintelui Kennedy este scris mare pe un perete de granit: “Pe pământ lucrarea lui Dumnezeu se face prin oameni”  Noi  MIȘCAREA NOUĂ ORDINE ROMÂNEASCĂ nu suntem doar un NOR peste România, suntem  o generație aleasă, suntem acei  care am simțit crimele comunismului bolșevic, constrângerile comunismului naționalist și revenirea comuniștilor bolșevici sub masca neoliberală și europeană, Noi vom face o nouă ordine în România!

Concluzionez,   reamintind   celebrele  cuvintele pline de patriotism  rostite de fostul președinte J.F. Kennedy la  intrarea lui în mandatul de președinte de la  Casă Albă ” Nu-ți pune întrebarea …Ce poate face țară pentru ține? , ci întreabă-te..Ce poți face tu pentru țară ?..” !  Alegera este numai a TA !

Dumnezeu să va binecuvînteze,

Ianuarie 2019

Cu multă iubire și  respect , în servicul dumneavoastră popor român! NIMIC PENTRU SINE TOTUL PENTRU ROMÂNIA!

Doru Ilioi, președintele Mișcării Nouă Ordine Românească.
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                                Suflet de Român!
                                                            Published March 20, 2017 | By admin

                                 

Iubește-ți originea, iubește-ți țara, spune și altora. APEL MUZICAL către TOȚI POLITICIENII și CETĂȚENII din România. Să fim oameni apoi politicieni. Întreabă-te cine ești și vei găsi răspunsul. CINE VREA CA SĂ NE RUPEM CA NAȚIUNE? Interesele străine ne dau târcoale din veacuri, corupția internă și externă facilitează. NE AJUGE din 1989. Ascultă BALADA, esența! #RomanieTimpuriNoi, să fie auzit ca fiecare suflet românesc să decidă pentru sine, nu pentru interesele străine. Nu pentru hoți indiferent de tabără. TU cine ești? NOI cine suntem? NOI românii unde suntem și încotro? Suntem români cu #ValoriUmane. Să le păstrăm! ASCULTĂ și SHARE-DISTRIBUIE pe GRUPURI-PAGINI acest cântec-mesaj-îndemn adresat tuturor românilor ce trăiesc în România și celor aflați peste hotare, absolut tuturor românilor celor care nu și-au uitat rădăcinile, valorile, credința precum și celor care vor să-ți aducă aminte cine suntem și de unde am plecat. Țara are nevoie de tine și tu de ea. Viitorul nostru se află în România. România celor demni nu a celor care și-au cumparat diplomele, titlurile, scaunele, influența.Fundamentul, baza rezolvării crizei din #Romania2017 sunt în sufletul fiecaruia dintre noi. Noi deținem secretul. Citește mai jos, ascultă balada. Dă mai departe.

Noi românii am fost supuși încercărilor vremurilor și împreună am rezistat, am biruit. #RomaniAdevarati

Acum, pe calea tehnologiei cu frontiere practic inexistente, specia umană e mai vulnerabilă ca niciodată. Oportunitățile apar din multe direcții, atât pentru cei tineri precum și pentru cei mai înaintați în vârstă, dar cu aceste oferte-oportunități (corupție mascată, deturnare a sufletului) se ivesc și pericolele, cele mai periculoase fiind cele ascunse, și sunt multe. Educația stă la baza prosperității. Credința este fundamentul. Cultura definește lăcașul. Mereu trebuie să ne întrebăm “de ce?” apoi să vedem exact ce anume vrem în viață.

1989 – Interesele străine întotdeauna și-au demonstrat capacitatea de a submina România, dar mai cu seamă și mai subtil începând din 1989, când sa dorit destabilizarea României. Drapelul, simbolul ni sa decupat, apoi au urmat a fi “decupate” avuțiile țării, petrolul, pădurile, spicele, apele. Ba chiar și soarele ni sa luat. Ni sa implantat ideea că suntem incapabili, inapți, adormiți “în somnul cel de moarte”. Am continuat să reducem domnitorii ( “Priviți, mărețe umbre, Mihai, Ștefan, Corvine” ) la nivelul unor “mărețe umbre”, fie ele mărețe, tot reci și sumbre sunt. Subtilitatea și subliminalul au fost și continuă să fie arme ce rapid lucrează, mai cu seamă azi când IT depășește cândva viteza vântului.

Unii au înțeles, unii nu, unii ba chiar profită astfel să țină de ciolan iar unii să prindă ciolanul.

Pentru om, cel mai vechi mod de a-și asigura “hrana” a fost și este vânatul, încă se practică. Azi l-am botezat oportunitate. Iar “hrana” se pare că nu ne mai ajunge. Vrem tot mai mult, unii, pe când alții o duc de pe o zi pe alta în condiții greu de imaginat. Nu numai în România dar peste tot în lume.

“Legea super acumulării, a obezității sociale și tehnologice a devenit regula jocului care nu face decât să conducă la autodistrugerea speciei umane. Societatea trebuie văzută precum un singur macro-organism a cărui sănătate și bună dezvoltare sunt strâns dependente de bunăstarea fiecărui parte constitutivă, rescpectiv a fiecărui individ” (Adrian Toader, PhD, autorul – interpretul acestei melodii / text, citat din tratatul “BioEconomie Aplicată”, lucrare aflată în lucru).

Români, nu avem voie să cedăm! Nu avem voie să ne părăsim neamul pentru un pumn de bani.

Neamul românesc, integritatea teritorială, resursele naturale și umane, cultura strămoșească, credința, tradițiile, onoarea și demnitatea rămân. Dar numai împreună putem să reușim.

Regimul comunist-dictatorial dar și guvernele de după 1989, întreaga clasă politică indiferent de numele partidelor, fie parlamentari, miniștri, președinți, toți cu origini direct sau indirect adânc înfipte în regimul (regimele) anterior 1989, ne-au înstrăinat resursele naturale și ne-au determinat să ne înstrăinăm, unul câte unul, să luăm calea pribegiei, să ne uităm rădăcinile pentru un viitor mai bun. Au încercat să ne decimeze spiritual, moral și fizic. Dar nu au reușit! Aici suntem, noi, împreună, “Români pentru România”.

România este a poporului unit și așa trebuie să rămână. Nu este a unor interese unite, fie ele locale, naționale sau străine, indiferent de eticheta pe care o poartă.

România nu a intrat în Europa ci absolut invers, Europa și nu numai, au intrat în România.

Ai Suflet de Român! Gata cu batjocara! Români pentru România!

Viitorul nostru se află în România și avem darul de a putea face să înflorească. Cu o floare poate nu se face primăvară dar sigur se poate produce sămânța viitoarelor anotimpuri. De aici vine ideea “Rugăciune pentru un anotimp”, carte ce urmează a fi curând lansată de autorul și interpretul acestei melodii. Sunteți invitați la lansarea cărții care va fi anunțată din timp.

Ce dorim? Demnitate pentru toți românii și toată România! Gata cu “somnul cel de moarte în care ne adânciră barbarii de tirani”.

Să nu fim proprii noștri tirani. Să ne respectăm și să chemăm DEMNITATEA DIN NOI să-și spună cuvântul cu un Suflet de Român, cinstind astfel neamul și eroii dar și viitorul copiilor noștri. Să învățăm să și iertăm, să nu purtăm ură nimanui. Nu cu toții suntem la fel. Să tolerăm și în mod democratic să ne alegem destinul, avem aceast dar. Viitorul nostru se află în România. Un viitor ales conștient și democratic pentru noi nu pentru alții.

Indiferent cine se află la putere sau în opoziție, românii trebuie să fie pentru România și bunăstarea tuturor, păstrând astfel relații de prietenie atât cu țările îndepărtate dar mai cu seamă cu vecinii noștri având în vedere faptul că toți împărțim și trebuie să protejăm planeta, Terra, viața pe Pamânt în general, (Life on Terra), cea mai valoroasă formă de existență, cu demnitate, respect reciproc, credință și desigur cu eleganță. Nu degeaba suntem români.

Să ne bucurăm de viață în pace, cu dragoste față de semeni, în mod echilibrat.

Dreptate pentru Toți! Români pentru România, “Românie, Timpuri noi!”

Muzica, versuri, interpretare: Adrian Toader, PhD (www.adriantoader.eu ).

Aranjament orchestral și chitară solo: Radu Goldiș.

Acest video se află și pe YOUTUBE

la https://youtu.be/K5FurGQ7fGk pentru cei care doresc acces și acolo.

O altă pagină de interes ar fi referitor la SIMBOLURILE NAȚIONALE. Opinia voastră, a tuturor românilor este necesară. Vă așteptăm la

https://www.facebook.com/ImagineaSiDemnitateaNationala/

Vizionare, audiție plăcută. Păstrăm legătura la pagina Români Pentru România

Gata #rezistamimpreuna, #RomaniaSaTrezit ! #Rezist ca suflet, #Rezistam ca națiune și un popor unit, #NUneVindem ,#RPR #RePeRe, #AdrianToader #Romania #RespectRomania #DemnitateRomania #UnSufletDeRoman #DemnitateSufletDeRoman #RomaniPentruRomania #PiataUnirii #UnitiSalvam #RugaciunePentruUnAnotimp #RomaniaSeRenaste #NuCedam #PiataVictoriei #Cotroceni #Respect #Solidaritate #Neamtrezit #RenastereaRomaniei
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